

**BERGAMA ADALET KOMİSYONU**

**(2024 YILI FAALİYET RAPORU)**

İÇİNDEKİLER

[**ADALET KOMİSYONU BAŞKANI SUNUŞU 3**](#_Toc94867849)

[**CUMHURİYET BAŞSAVCISI SUNUŞU 4**](#_Toc94867850)

[**1. GENEL BİLGİLER 5**](#_Toc94867851)

[**A. ADLİYENİN FİZİKİ YAPISI 5**](#_Toc94867852)

[**B*.* MAHKEMELER, CUMHURİYET BAŞSAVCILIĞI VE DİĞER BİRİMLERE İLİŞKİN BİLGİLER 8**](#_Toc94867855)

[**C. TEKNOLOJİK KAYNAKLAR 11**](#_Toc94867858)

[**D. İNSAN KAYNAKLARI 12**](#_Toc94867861)

[**2. FAALİYETLERE İLİŞKİN BİLGİLER 18**](#_Toc94867864)

[**A. MALİ BİLGİLER 18**](#_Toc94867865)

[**B. CUMHURİYET BAŞSAVCILIĞINA İLİŞKİN BİLGİLER 21**](#_Toc94867868)

[**C. MAHKEMELERE İLİŞKİN BİLGİLER 33**](#_Toc94867871)

[**D.İCRA VE İFLAS DAİRELERİNE İLİŞKİN BİLGİLER 60**](#_Toc94867874)

[**E. ÖN BÜRO VE MEDYA İLETİŞİM BÜROLARINA İLİŞKİN BİLGİLER 62**](#_Toc94867877)

[**F. CEZALARIN İNFAZINA İLİŞKİN BİLGİLER 63**](#_Toc94867878)

[**G. DİĞER ADALET KURUMLARINA İLİŞKİN BİLGİLER 66**](#_Toc94867881)

[**H. DİĞER BİLGİLER 67**](#_Toc94867885)

[**3. DEĞERLENDİRME VE SONUÇ 68**](#_Toc94867886)

***Adalet Komisyonu Başkanı***

Yargıda şeffaflık ve hesap verilebilirliğin geliştirilmesi hedefi doğrultusunda Bergama ve mülhakat Dikili ve Kınık Adliyelerini kapsayacak şekilde 2024 yılına ait iş bu faaliyet raporu kamuoyunu bilgilendirme amacıyla Ulusal Yargı Ağı Bilişim Sisteminde yer alan veriler esas alınarak hazırlanmıştır.

Faaliyet raporları bir yandan hesap verilebilirlik ve şeffaflığın geliştirilmesine hizmet ederken diğer yandan kamuoyu tarafından adalet hizmetlerinin işleyişinin ve performansının denetlenmesini sağlamaktadır. Kamuoyuna yargısal faaliyetler ile ilgili düzenli olarak bilgi verilmesi, aynı zamanda yargıya olan güveni de artıracaktır.

Hukukun idesi adaletten başka bir şey olamaz. Adaletin tecellisi toplumlarda yargıya olan güvenin artması açısından hayati öneme sahiptir. Bu bilinç ve iradeyle her zaman fedakarca, özveriyle çalışan Hakimlerimiz ve Cumhuriyet Savcılarımız 2024 yılında da aynı şekilde özveriyle çalışan personelimizle birlikte üstün gayret göstererek bu çalışmalarını sürdürmüşlerdir.

Bir yıllık çalışma dönemi sonunda bizlere de öz değerlendirme yapılmasını sağlayan, önümüzdeki dönem için bir yol haritası olacağı düşüncesiyle hazırlanan Bergama Adalet Komisyonu 2024 Yılı Faaliyet Raporunun yargıda şeffaflığın geliştirilmesine hizmet yolunda faydalı olmasını diler, raporun hazırlanmasında emeği geçen çalışma arkadaşlarıma teşekkür ederim.

**Burhan AKBİBER 174430**

**Bergama Adalet Komisyonu Başkanı**

# Cumhuriyet Başsavcısı

***Cumhuriyet Başsavcısı***

Yargı hizmetlerinde hesap verilebilirliğin ve şeffaflığın geliştirilmesi amacıyla yayımlanan genelge doğrultusunda adliyemize ilişkin ve Cumhuriyet Başsavcılığımız bünyesinde bulunan birimlere yönelik bilgiler UYAP sisteminde yer alan veriler esas alınarak düzenlenmiştir.

Bergama ilçesi Zafer mahallesi sınırları içerisinde yer alan adliyemiz 1994 yılında Kaymakamlık ek binası olarak 543.41 m2 alanda inşa edilerek Adliye' ye tahsis edilmiştir.

Bergama ilçesi Maltepe mahallesi sınırları içerisinde yer alan 2 blok halinde toplam 20 adet lojman 1989 yılında yapılarak hizmete girmiş olup, her bir dairenin net oturma alanı 72 m2 ve 2+1 olarak inşa edilmiş ve halen faaliyettedir.

Bakanlığımız ile Avrupa Konseyi Proje Ofisi tarafından ortaklaşa yürütülen Mahkeme Yönetimi Sisteminin Güçlendirilmesi Projesi Kapsamında pilot adliye olmamız sebebiyle Adliyemizin fiziki yapısı göz önünde bulundurularak giriş bölümünde ön bürolar ve danışma masası olarak faaliyet görevini yürütmektedir.

Bergama Cumhuriyet Başsavcılığı bünyesinde kurulan Uzlaştırma Bürosu, Seri Muhakeme Bürosu, Aile İçi ve Kadına Yönelik Şiddet Bürosu ve Bilişim Suçları Bürosu aktif şekilde kullanılmaktadır. Bergama Cumhuriyet Başsavcılığı tarafından yapılan soruşturmalarda uzlaştırmaya tabi tüm suçlar uzlaştırma bürosu aracılığıyla uzlaştırmacılara yönlendirilmekte olup, uzlaştırmaya tabi suçların dava açılmadan sonuçlanmasına çalışılmaktadır. Uzlaştırma Bürosuna gönderilen dosyaların % 47'sinde uzlaştırma işlemi başarıyla gerçekleştirilmiş, ayrıca mevcut adliye binası içerisinde Adli Görüşme Odası hizmet vermektedir.

Bergama Cumhuriyet Başsavcılığı'na 2024 yılı içerisinde toplam 7855 adet soruşturma dosyası gelmiş olup, 2023 yılında devreden 7194 dosya ile birlikte toplam 15049 soruşturma dosyasından 7896 adedi karara çıkartılmış ve % 100 temizlenme oranına ulaşılmış olup, İlamat İnfaz Bürosuna 18529 devir ile birlikte 10232 ilam daha kayda girmiş olup, toplam 28761 dosyanın 5956 adedi sonuçlandırılmıştır.

Adliyemiz fiziki yapısı ve yetersiz kalması nedeniyle 25 Temmuz 2022 tarihinden itibaren Bergama Denetimli Serbestlik Müdürlüğü ilçemiz Ertuğrul Mahallesi Kaymakam Kemalbey Caddesi No:4 K.2 adresinde 360 m2 alanda 11 odalı olarak, 1 müdür, 1 şef, 1 öğretmen, 1 sosyolog, 2 psikolog, 2 hizmetli, 2 memur ve 15 infaz ve korumu memuru ile birlikte hizmet vermektedir.

Bergama ilçemizde 1 adet 455 kişi kapasiteli M Tipi Kapalı Cezaevi ve 1 adet 170 kişi kapasiteli Açık Cezaevi bulunmakta olup kapasite sınırları içerisinde hizmet vermektedir.

Adliyemizde bahsi geçen tüm çalışmaların hızlı, güvenilir, şeffaf ve tarafsız gerçekleşmesi noktasında emeği geçen değerli Cumhuriyet savcısı meslektaşlarım, kolluk kuvvetlerimiz ile tüm yardımcı Adliye personeline teşekkür eder 2024 yılına ait faaliyet raporunun yararlı olmasını dilerim.

**Ümit USLU 139883**

**Bergama Cumhuriyet Başsavcısı**

## 1. GENEL BİLGİLER

### A. ADLİYENİN FİZİKİ YAPISI

#### MERKEZ BERGAMA ADLİYESİ

|  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- |
| **Hizmet Binası** | Adres ve İletişim Bilgileri | | | Hizmet Alanı  (M2) |
| Merkez Adliyesi Ana Bina | Adres | Zafer Mah. Cumhuriyet Cad. No:2 | | **2717,05 m2** |
| Telefon | 0232 631 29 31 | |
| Faks | 0232 631 29 34 | |
| ...Ek Hizmet Binası | Adres |  | |  |
| Telefon |  | |
| Faks |  | |
| ... Ek Hizmet Binası | Adres |  | |  |
| Telefon |  | |
| Faks |  | |
| Baro Odası | | Var  Yok | |  |
| Avukat Bekleme Odası | | Var  Yok | |  |
| Kısıtlı Alan | | Var  Yok | |  |
| Vatandaşlar tarafından kullanılacak kafeterya veya bekleme odaları | | Var  Yok | |  |
| Adliye otoparkı | | Var  Yok |  | |
| Engellilere yönelik önlemler | |  | | |

#### MÜLHAKAT ADLİYELERİ

**DİKİLİ ADLİYESİ**

|  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- |
| **Hizmet Binası** | Adres ve İletişim Bilgileri | | | Hizmet Alanı  (M2) |
| Merkez Adliyesi Ana Bina | Adres | Cumhuriyet Mah.313 Sokak No:24 Dikili/İZMİR | | ***5680,20*** |
| Telefon | 0232 671 7611-671 7098-671 9898 | |
| Faks | 0232 671 6252 | |
| ...Ek Hizmet Binası | Adres |  | |  |
| Telefon |  | |
| Faks |  | |
| ... Ek Hizmet Binası | Adres |  | |  |
| Telefon |  | |
| Faks |  | |
| Baro Odası | | Var  Yok | |  |
| Avukat Bekleme Odası | | Var  Yok | |  |
| Kısıtlı Alan | | Var  Yok | |  |
| Vatandaşlar tarafından kullanılacak kafeterya veya bekleme odaları | | Var  Yok | |  |
| Adliye otoparkı | | Var  Yok |  | |
| Engellilere yönelik önlemler | | Engelle erişebilirliği ile ilgili çalışma yapılmıştır(engelli otoparkı, engelli tuvaleti, hissedilebilir yüzey, kroki, engelli asansörü, bina girişi engelli girişi rampası vs) | | |

**KINIK ADLİYESİ**

|  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- |
| **Hizmet Binası** | Adres ve İletişim Bilgileri | | | Hizmet Alanı  (M2) |
| Kınık Adliyesi Ana Bina | Adres | Yeni Mahalle Atatürk Caddesi No:40 Hükümet Konağı Kat:1 Kınık/İZMİR | | ***Hükümet Konağı içerisinde Adliyemiz harici Kaymakamlık, Malmüdürlüğü, Vergi Dairesi, Nüfus Müdürlüğü, Seçim ve İcra Müdürlüğü bulunmaktadır*** |
| Telefon | 0232 687 14 52 | |
| Faks | 0232 687 21 43 | |
| ...Ek Hizmet Binası | Adres |  | |  |
| Telefon |  | |
| Faks |  | |
| ... Ek Hizmet Binası | Adres |  | |  |
| Telefon |  | |
| Faks |  | |
| Baro Odası | | Var  Yok | | Bir adet avukat bekleme odası mevcuttur. |
| Avukat Bekleme Odası | | Var  Yok | |  |
| Kısıtlı Alan | | Var  Yok | |  |
| Vatandaşlar tarafından kullanılacak kafeterya veya bekleme odaları | | Var  Yok | | Kafeterya veya bekleme odası mevcut değildir, adliye koridorunda bekleme bölümleri mevcuttur. |
| Adliye otoparkı | | Var  Yok | ***Hükümet Konağı bahçesinde otopark olarak kullanılan alan mevcut olup 4 araçlık hakim - savcı otopark yeri oluşturulmuştur.*** | |
| Engellilere yönelik önlemler | | Kabarık yazıtlar yerleştirilmiş, engelli rampası kurulmuştur. | | |

### B*.* MAHKEMELER, CUMHURİYET BAŞSAVCILIĞI ve DİĞER BİRİMLERE İLİŞKİN BİLGİLER

#### BERGAMA ADLİYESİ

**MAHKEMELER**

Ağır Ceza Mahkemesi

1.Asliye Ceza Mahkemesi

2.Asliye Ceza Mahkemesi

3.Asliye Ceza Mahkemesi

4.Asliye Ceza Mahkemesi

5.Asliye Ceza Mahkemesi

Sulh Ceza Hakimliği

1.Asliye Hukuk Mahkemesi

2.Asliye Hukuk Mahkemesi

3.Asliye Hukuk Mahkemesi

1.Aile Mahkemesi

Sulh Hukuk Mahkemesi

Kadastro Mahkemesi

İcra Mahkemesi

**CUMHURİYET BAŞSAVCILIĞI**

Hazırlık Bürosu

İnfaz ve İlamat Bürosu

Bakanlık Muhabere Bürosu

Muhabere Bürosu

Emanet Bürosu

Uzlaştırma Bürosu

Kabahat Bürosu

Talimat Bürosu

Adli Sicil Bürosu

Seri Muhakeme Bürosu

**İCRA VE İFLAS DAİRESİ**

İcra Müdürlüğü

**İDARİ İŞLER MÜDÜRLÜĞÜ**

İdari İşler Müdürlüğü

**SEÇİM MÜDÜRLÜĞÜ**

Seçim Müdürlüğü

**ÖN BÜRO…**

**ADLİ TIP KURUMU ŞUBE MÜDÜRLÜĞÜ**

Adli Tıp Kurumu Şube Müdürlüğü

**BİLGİ İŞLEM ŞEFLİĞİ**

Bilgi İşlem Bürosu

**DENETİMLİ SERBESTLİK MÜDÜRLÜĞÜ**

Denetimli Serbestlik Müdürlüğü

Savcılık Ön Büro

Ceza Mahkemeleri Ön Büro

Hukuk Mahkemeleri Ön Büro

**DANIŞMA MASASI**

Danışma Masası

**ADLİ GÖRÜŞME ODALARI**

Adli Görüşme Odası

**MEDYA İLETİŞİM BÜROSU…**

Medya İletişim Bürosu

**ADLİ DESTEK VE MAĞDUR HİZMETLERİ MÜDÜRLÜĞÜ**

Adli Destek ve Mağdur Hizmetleri Müdürlüğü

#### MÜLHAKAT ADLİYELER

#### DİKİLİ ADLİYESİ

**MAHKEMELER**

Dikili 1.Asliye Hukuk Mahkemesi

Dikili 2.Asliye Hukuk Mahkemesi

Dikili 1.Asliye Ceza Mahkemesi

Dikili 2.Asliye Ceza Mahkemesi

Dikili 3.Asliye Ceza Mahkemesi

Dikili Sulh Hukuk Mahkemesi

Dikili Sulh Ceza Hakimliği

Dikili İcra Ceza Mahkemesi

Dikili İcra Hukuk Mahkemesi

**CUMHURİYET BAŞSAVCILIĞI**

Soruşturma Bürosu

İlamat ve İnfaz Bürosu

Talimat Bürosu

Muhabere Bürosu

Bakanlık Muhabere Bürosu

Adli Sicil Bürosu

Emanet Memurluğu

**İCRA VE İFLAS DAİRESİ**

Dikili İcra Dairesi

**İDARİ İŞLER MÜDÜRLÜĞÜ**

Dikili İdari İşler Müdürlüğü

**SEÇİM MÜDÜRLÜĞÜ**

Dikili İlçe Seçim Müdürlüğü

**ÖN BÜRO**

Bulunmamaktadır

**ADLİ TIP KURUMU ŞUBE MÜDÜRLÜĞÜ**

Bulunmamaktadır

**BİLGİ İŞLEM ŞEFLİĞİ**

Bulunmamaktadır

**DENETİMLİ SERBESTLİK MÜDÜRLÜĞÜ**

Bulunmamaktadır

**DANIŞMA MASASI**

Bulunmamaktadır

**ADLİ GÖRÜŞME ODALARI**

Bulunmamaktadır

**MEDYA İLETİŞİM BÜROSU**

Bulunmamaktadır

**ADLİ DESTEK VE MAĞDUR HİZMETLERİ MÜDÜRLÜĞÜ**

Bulunmamaktadır

#### KINIK ADLİYESİ

**MAHKEMELER**

1.Asliye Ceza Mahkemesi

2.Asliye Ceza Mahkemesi

Sulh Ceza Hakimliği

İcra Ceza Mahkemesi

Sulh Hukuk Mahkemesi

Asliye Hukuk Mahkemesi

İcra Hukuk Mahkemesi

**CUMHURİYET BAŞSAVCILIĞI**

Hazırlık Bürosu

İlamat ve İnfaz Bürosu

Uzlaştırma Bürosu

Talimat Muhabere

Bakanlık Muhabere

Seri Muhakeme

Yakayama Bürosu

Emanet Memurluğu

**İCRA VE İFLAS DAİRESİ**

İcra Müdürlüğü

**İDARİ İŞLER MÜDÜRLÜĞÜ**

Bulunmamaktadır

**SEÇİM MÜDÜRLÜĞÜ**

Kınık İlçe Seçim Müdürlüğü

**ÖN BÜRO**

Bulunmamaktadır

**ADLİ TIP KURUMU ŞUBE MÜDÜRLÜĞÜ**

Bulunmamaktadır

**BİLGİ İŞLEM ŞEFLİĞİ**

Bulunmamaktadır

**DENETİMLİ SERBESTLİK MÜDÜRLÜĞÜ**

Bulunmamaktadır

**DANIŞMA MASASI**

Bulunmamaktadır

**ADLİ GÖRÜŞME ODALARI**

Bulunmamaktadır

**MEDYA İLETİŞİM BÜROSU**Bulunmamaktadır

**ADLİ DESTEK VE MAĞDUR HİZMETLERİ MÜDÜRLÜĞÜ**Bulunmamaktadır

C. TEKNOLOJİK KAYNAKLAR

#### MERKEZ ADLİYESİ

|  |  |
| --- | --- |
| **Bergama Adliyesi** | **2023 Yılı** |
| Masaüstü Bilgisayar | 195 |
| Dizüstü Bilgisayar | 1 |
| Yazıcı | 102 |
| Jeneratör | 2 |
| Tarayıcı | 44 |
| SEGBİS sayısı | 5 |
| e-Duruşma | 3 |

#### MÜLHAKAT ADLİYELERİ

|  |  |
| --- | --- |
| **Dikili Adliyesi** | **2024 Yılı** |
| Masaüstü Bilgisayar | ***38*** |
| Dizüstü Bilgisayar | 0 |
| Yazıcı | 28 |
| Jeneratör | 1 |
| Tarayıcı | 15 |
| SEGBİS sayısı | 4 |
| e-Duruşma | 3 |

|  |  |
| --- | --- |
| **Kınık Adliyesi** | **2024 Yılı** |
| Masaüstü Bilgisayar | *25* |
| Dizüstü Bilgisayar | 6 |
| Yazıcı | 16 |
| Jeneratör | 1 |
| Tarayıcı | 8 |
| SEGBİS sayısı | 1 |
| e-Duruşma | 1 |

### D. İNSAN KAYNAKLARI

#### MERKEZ BERGAMA ADLİYESİ

**Mahkemeler, Cumhuriyet Başsavcılıkları ve Adli Birimlere Göre Personelin Dağılımı**

|  |  |
| --- | --- |
| **Mahkemelere Göre Dağılım** | |
| Ağır Ceza Mahkemesi | 8 |
| 1.Asliye Ceza Mahkemesi | 4 |
| 2.Asliye Ceza Mahkemesi | 4 |
| 3.Asliye Ceza Mahkemesi | 4 |
| 4.Asliye Ceza Mahkemesi | 3 |
| 5.Asliye Ceza Mahkemesi | 3 |
| Sulh Ceza Hakimliği | 2 |
| İnfaz Hakimliği | 2 |
| 1.Asliye Hukuk Mahkemesi | 7 |
| 2.Asliye Hukuk Mahkemesi | 4 |
| 3.Asliye Hukuk Mahkemesi | 3 |
| Sulh Hukuk Mahkemesi | 6 |
| 1.Aile Mahkemesi | 4 |
| İcra Mahkemesi | 2 |
| İnfaz Hakimliği | 1 |
| Kadastro Mahkemesi | 2 |
| **TOPLAM** | **59** |

|  |  |
| --- | --- |
| **Cumhuriyet Başsavcılığına Göre Dağılım** | |
| Hazırlık Bürosu | 8 |
| İlamat ve İnfaz Bürosu | 6 |
| Seri Muhakeme Usulü Soruşturma Bürosu | 1 |
| Müracaat ve Suçüstü Bürosu | 1 |
| Uzlaştırma Bürosu | 1 |
| Bilişim Suçları Soruşturma Bürosu | 1 |
| Muhabere ve Talimat Bürosu | 2 |
| Bakanlık Muhabere Bürosu | 3 |
| Özel Kalem | 2 |
| **TOPLAM** | **25** |

|  |  |
| --- | --- |
| **Diğer Birimlere Göre Dağılım** | |
| Adalet Komisyonu | 3 |
| İdari İşler Müdürlüğü | 13 |
| İcra ve İflas Dairesi | 10 |
| Adli Destek ve Mağdur Hizmetleri Müdürlüğü | 4 |
| Adli Tıp Şube Müdürlüğü | 2 |
| Bilgi İşlem Şefliği |  |
| Ön Büro | 7 |
| Danışma Masası |  |
| **TOPLAM** | **39** |

* + - **Unvana Göre Dağılım**

|  |  |
| --- | --- |
| **Merkez Adliyesi Mahkemeleri, Cumhuriyet Savcılıkları, Denetimli Serbestlik Müdürlükleri ve Adli Birimlere Göre Dağılım** | |
| İcra Müdürü | 1 |
| İcra Müdür Yardımcısı | 3 |
| İdari İşler Müdürü | 1 |
| Yazı İşleri Müdürü | 9 |
| Şef | 0 |
| Adli Destek ve Mağdur Hizmetleri Müdürü | 0 |
| Psikolog/Pedagog/Sosyal Çalışmacı | 3 |
| Zabıt Kâtibi | 70 |
| İcra Katibi | 2 |
| Mübaşir | 11 |
| Bilgisayar İşletmeni | 0 |
| Emanet Memuru | - |
| Santral Memuru | - |
| Tebligat Memuru | - |
| Memur | 5 |
| Teknisyen | 4 |
| Veri Hazırlama Kontrol İşletmeni | - |
| Veznedar | - |
| Şoför | 3 |
| Hizmetli | 8 |
| Kaloriferci | - |
| Güvenlik Personeli | 3 |
| **TOPLAM** | **123** |

* + - **Cinsiyete Göre Dağılım**

|  |  |
| --- | --- |
| **Personelin Cinsiyete Göre Dağılımı** | |
| Kadın | 58 |
| Erkek | 65 |
| **TOPLAM** | **123** |

* + - **Hâkim-Savcı Adaylarına İlişkin Bilgiler**

|  |  |
| --- | --- |
| **Savcı Adayları** | |
| Kadın | - |
| Erkek | 1 |
| **TOPLAM** | **1** |

* + - **Hâkim ve Cumhuriyet Savcılarına İlişkin Bilgiler**

|  |  |
| --- | --- |
| **Hâkimler** | |
| Kadın | 9 |
| Erkek | 9 |
| **TOPLAM** | **18** |

|  |  |
| --- | --- |
| **Cumhuriyet Savcıları** | |
| Kadın | 4 |
| Erkek | 6 |
| **TOPLAM** | **10** |

#### MÜLHAKAT ADLİYELERİ

#### DİKİLİ ADLİYESİ

**Mahkemeler, Cumhuriyet Başsavcılıkları ve Adli Birimlere Göre Personelin Dağılımı**

|  |  |
| --- | --- |
| **Mahkemelere Göre Dağılım** | |
| Dikili 1.Asliye Ceza Mahkemesi | 3 |
| Dikili 2.Asliye Ceza Mahkemesi | 3 |
| Dikili 3.Asliye Ceza Mahkemesi | 3 |
| Dikili 1.Asliye Hukuk Mahkemesi | 7 |
| Dikili 2.Asliye Hukuk Mahkemesi | 2 |
| Dikili Sulh Hukuk Mahkemesi | 3 |
| Dikili Sulh Ceza Hakimliği | 1 |
| Hizmetli | 1 |
| **TOPLAM** | **23** |

|  |  |
| --- | --- |
| **Cumhuriyet Başsavcılığına Göre Dağılım** | |
| Hazırlık Bürosu | 7 |
| İlamat ve İnfaz Bürosu | 2 |
| Muhabere Bürosu | 1 |
| Özel Kalem | 1 |
| Şoför | 1 |
| Hizmetli | 1 |
| Teknisyen | 1 |
| Güvenlik Görevlisi | 2 |
| **TOPLAM** | **16** |

|  |  |
| --- | --- |
| **Diğer Birimlere Göre Dağılım** | |
| Dikili İcra Müdürlüğü | 3 |
| Yazı İşleri Müdürlüğü | 5 |
| İdari İşler Müdürlüğü | 1 |
| İlçe Seçim Müdürlüğü | 3 |
| **TOPLAM** | **12** |

* + - **Unvana Göre Dağılım**

|  |  |
| --- | --- |
| **Merkez Adliyesi Mahkemeleri, Cumhuriyet Savcılıkları, Denetimli Serbestlik Müdürlükleri ve Adli Birimlere Göre Dağılım** | |
| İcra Müdürü | 1 |
| İcra Müdür Yardımcısı | 1 |
| İcra Katibi | 1 |
| Yazı İşleri Müdürü | 5 |
| Seçim Müdürü | 1 |
| Seçim Katibi | 2 |
| Zabıt Katibi | 28 |
| Mübaşir | 6 |
| Teknisyen | 1 |
| Şoför | 1 |
| Hizmetli | 2 |
| Sürekli İşçi (4/d) | 3 |
| Güvenlik Personeli | 2 |
| **TOPLAM** | **54** |

* + - **Cinsiyete Göre Dağılım**

|  |  |
| --- | --- |
| **Personelin Cinsiyete Göre Dağılımı** | |
| Kadın | 30 |
| Erkek | 24 |
| **TOPLAM** | **54** |

* + - **Hâkim ve Cumhuriyet Savcılarına İlişkin Bilgiler**

|  |  |
| --- | --- |
| **Hâkimler** | |
| Kadın | 4 |
| Erkek | **3** |
| **TOPLAM** | **7** |

|  |  |
| --- | --- |
| **Cumhuriyet Savcıları** | |
| Kadın | 0 |
| Erkek | **6** |
| **TOPLAM** | **6** |

#### KINIK ADLİYESİ

**Mahkemeler, Cumhuriyet Başsavcılıkları ve Adli Birimlere Göre Personelin Dağılımı**

|  |  |
| --- | --- |
| **Mahkemelere Göre Dağılım** | |
| Ceza Mahkemeleri | 5 |
| Hukuk Mahkemeleri | 8 |
| **TOPLAM** | **13** |

|  |  |
| --- | --- |
| **Cumhuriyet Başsavcılığına Göre Dağılım** | |
| Hazırlık Bürosu | 8 |
| İlamat ve İnfaz ve İdari İşler Bürosu | 2 |
|  |  |
| **TOPLAM** | **10** |

|  |  |
| --- | --- |
| **Diğer Birimlere Göre Dağılım** | |
| Adalet Komisyonu | - |
| İdari İşler Müdürlüğü | - |
| İcra ve İflas Dairesi | 1 |
| Adli Destek ve Mağdur Hizmetleri Müdürlüğü | - |
| Adli Tıp Şube Müdürlüğü | - |
| Bilgi İşlem Şefliği | - |
| Ön Büro | - |
| Danışma Masası | - |
| **TOPLAM** | **1** |

* + - **Unvana Göre Dağılım**

|  |  |
| --- | --- |
| **Kınık Adliyesi Mahkemeleri, Cumhuriyet Savcılıkları, Denetimli Serbestlik Müdürlükleri ve Adli Birimlere Göre Dağılım** | |
| İcra Müdürü | 1 |
| İcra Müdür Yardımcısı | - |
| İdari İşler Müdürü | - |
| Yazı İşleri Müdürü | 2 |
| Şef | - |
| Adli Destek ve Mağdur Hizmetleri Müdürü | - |
| Psikolog/Pedagog/Sosyal Çalışmacı | - |
| Zabıt Kâtibi | 14 |
| Mübaşir | 4 |
| Bilgisayar İşletmeni | - |
| Emanet Memuru | - |
| Santral Memuru | - |
| Tebligat Memuru | - |
| Memur |  |
| Teknisyen | - |
| Veri Hazırlama Kontrol İşletmeni | - |
| Veznedar | - |
| Şoför | - |
| Hizmetli | 3 |
| Kaloriferci | - |
| Güvenlik Personeli | - |
| **TOPLAM** | **24** |

* + - **Cinsiyete Göre Dağılım**

|  |  |
| --- | --- |
| **Personelin Cinsiyete Göre Dağılımı** | |
| Kadın | 12 |
| Erkek | 12 |
| **TOPLAM** | **24** |

* + - **Hâkim ve Cumhuriyet Savcılarına İlişkin Bilgiler**

|  |  |
| --- | --- |
| **Hâkimler** | |
| Kadın | 2 |
| Erkek | **1** |
| **TOPLAM** | **3** |

|  |  |
| --- | --- |
| **Cumhuriyet Savcıları** | |
| Kadın |  |
| Erkek | **3** |
| **TOPLAM** | **3** |

## 2. FAALİYETLERE İLİŞKİN BİLGİLER

### A. MALİ BİLGİLER

#### MERKEZ ADLİYESİ

**BERGAMA ADLİYESİ 2024 YILI BÜTÇE TABLOSU**

|  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- |
| **Ekonomik Kodlar** | | **Genel Bütçe** | **İşyurtları Kurumu Bütçesi** | **Toplam Harcama** |
| 01 | Personel Giderleri | 99.946.896,18 | **-** | 99.484.115,21 |
| 02 | SGK Devlet Primi Giderleri | 10.427.919,72 | **-** | 10.381.722,73 |
| 03 | Mal ve Hizmet Alım Giderleri | 28.791.274,11 | - | 28.701.797,71 |
| 03.2 | Tüketime Yönelik Mal ve Malzeme Alımları | 2.030.367,68 | - | 2.030.367,68 |
| 03.3 | Yolluklar | 154.394,86 | - | 154.394,86 |
| 03.4 | Görev Giderleri | 2.078,00 | - | 2.077,60 |
| 03.4.80.01 | İlama Bağlı Borçlar  (Beraat eden sanık lehine vekalet ücreti) | 3.226.802,16 | - | 3.174.718,28 |
| 03.5 | Hizmet Alımları | 147.094,45 | - | 136.484,82 |
| 03.5.70.01 | Zorunlu Müdafi Giderleri (CMK) | 64.060,00 | - | 64.060,00 |
| 03.5.70.01 | Adli Yardım Giderleri (Hukuk) | 7.370,00 | - | 7.370,00 |
| 03.5.70.04 | Uzlaştırma Giderleri | 1.129.658,35 | - | 1.129.658,34 |
| 03.5.70.05 | Arabuluculuk Giderleri | 1.968.800,00 | - | 1.968.800,00 |
| 03.6 | Temsil ve Tanıtma Giderleri | - | - | - |
| 03.7 | Menkul Mal, Gayri Maddi Hak Alım, Bakım ve Onarım Giderleri | 64.060,00 | - | 64.060,00 |
| 03.8 | Gayrimenkul Mal Bakım ve Onarım Giderleri | 3.600,00 | - | 3.600,00 |
| 03.9 | Tedavi ve Cenaze Giderleri | - | - | - |
| 05 | Cari Transferler | **-** | **-** | **-** |
| 06 | Sermaye Giderleri | **-** | **-** | **-** |
| 06.1 | Mamul Mal Alımları | 449.994,00 | - | 449.994,00 |
| 06.7 | Gayrimenkul Büyük Onarım Giderleri | 2.160.772,36 | - | 2.160.771,95 |
| **GENEL TOPLAM** | | 141.776.856,37 |  | 141.178.401,60 |

#### MÜLHAKAT ADLİYELERİ

#### DİKİLİ ADLİYESİ

**DİKİLİ ADLİYESİ 2024 YILI BÜTÇE TABLOSU**

|  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- |
| **Ekonomik Kodlar** | | **Genel Bütçe** | **İşyurtları Kurumu Bütçesi** | **Toplam Harcama** |
| 01 | Personel Giderleri | **32.109.144,90** | **0** | **32.109.144,90** |
| 02 | SGK Devlet Primi Giderleri | **6.553.558,26** | **0** | **6.553.558,26** |
| 03 | Mal ve Hizmet Alım Giderleri | **5.719,727,47** | **0** | **5.719,727,47** |
| 03.2 | Tüketime Yönelik Mal ve Malzeme Alımları | 1.894.515,77 | 0 | 1.894.515,77 |
| 03.3 | Yolluklar | 286.931,76 | 0 | 286.931,76 |
| 03.4 | Görev Giderleri |  |  |  |
| 03.4.80.01 | İlama Bağlı Borçlar  (Beraat eden sanık lehine vekalet ücreti) | 614.695,71 | 0 | 614.695,71 |
| 03.5 | Hizmet Alımları |  | 0 |  |
| 03.5.70.01 | Zorunlu Müdafi Giderleri (CMK) | 1.312.091,92 | 0 | 1.312.091,92 |
| 03.5.70.01 | Adli Yardım Giderleri (Hukuk) | 0 | 0 | 0 |
| 03.5.70.04 | Uzlaştırma Giderleri | 381.346,32 | 0 | 381.346,32 |
| 03.5.70.05 | Arabuluculuk Giderleri | 1.116.306,00 | 0 | 1.116.306,00 |
| 03.6 | Temsil ve Tanıtma Giderleri | 0 | 0 | 0 |
| 03.7 | Menkul Mal, Gayri Maddi Hak Alım, Bakım ve Onarım Giderleri | 98.839,99 | 0 | 98.839,99 |
| 03.8 | Gayrimenkul Mal Bakım ve Onarım Giderleri | 15.000,00 | 0 | 15.000,00 |
| 03.9 | Tedavi ve Cenaze Giderleri | 0 | 0 | 0 |
| 05 | Cari Transferler | **0** | **0** | **0** |
| 06 | Sermaye Giderleri | **0** | **0** | **0** |
| 06.1 | Mamul Mal Alımları | 409.756,51 | 0 | 409.756,51 |
| 06.7 | Gayrimenkul Büyük Onarım Giderleri | 334.519,20 | 0 | 334.519,20 |
| **GENEL TOPLAM** | | 45.126.706,34 | 0 | 45.126.706,34 |

**KINIK ADLİYESİ**

**KINIK ADLİYESİ 2024 YILI BÜTÇE TABLOSU**

|  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- |
| **Ekonomik Kodlar** | | **Genel Bütçe** | **İşyurtları Kurumu Bütçesi** | **Toplam Harcama** |
| 01 | Personel Giderleri | **15.316.569,01** |  | **15.244.606,83** |
| 02 | SGK Devlet Primi Giderleri | **4.718.383,02** |  | **4.697.405,16** |
| 03 | Mal ve Hizmet Alım Giderleri | **-** | **-** | **-** |
| 03.2 | Tüketime Yönelik Mal ve Malzeme Alımları | 232.492,71 |  | 232.492,70 |
| 03.3 | Yolluklar | 139.134,68 |  | 135.370,73 |
| 03.4 | Görev Giderleri | - | - | - |
| 03.4.80.01 | İlama Bağlı Borçlar  (Beraat eden sanık lehine vekalet ücreti) | 70.000,00 |  | 70.000,00 |
| 03.5 | Hizmet Alımları | 12.812,27 |  | 12.102,42 |
| 03.5.70.01 | Zorunlu Müdafi Giderleri (CMK) | 1.422.692,50 |  | 1.422.692,50 |
| 03.5.70.01 | Adli Yardım Giderleri (Hukuk) | - | - | - |
| 03.5.70.04 | Uzlaştırma Giderleri | 198.311,21 |  | 198.311,21 |
| 03.5.70.05 | Arabuluculuk Giderleri | 299.860,00 |  | 299.860,00 |
| 03.6 | Temsil ve Tanıtma Giderleri | - |  |  |
| 03.7 | Menkul Mal, Gayri Maddi Hak Alım, Bakım ve Onarım Giderleri | 42.138,00 |  | 42.138,00 |
| 03.8 | Gayrimenkul Mal Bakım ve Onarım Giderleri | 31.620,00 |  | 31.620,00 |
| 03.9 | Tedavi ve Cenaze Giderleri | - |  |  |
| 05 | Cari Transferler | **-** |  |  |
| 06 | Sermaye Giderleri | **-** |  |  |
| 06.1 | Mamul Mal Alımları | 45.199,00 |  | 45.199,00 |
| 06.7 | Gayrimenkul Büyük Onarım Giderleri | - |  |  |
| **GENEL TOPLAM** | | 22.529.212,40 |  | 22.431.798,55 |

### B. CUMHURİYET BAŞSAVCILIĞINA İLİŞKİN BİLGİLER

#### MERKEZ CUMHURİYET BAŞSAVCILIĞI

**1. Cumhuriyet Başsavcılığı Soruşturma Dosyalarının Temizlenme Oranları ve Reel Çalışma Oranları**

|  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Cumhuriyet Başsavcılığı Soruşturma Dosyaları** | | | | |  |  |
|  | **Yıl İçerisinde Gelen Dosya Sayısı** | **Bir Önceki Yıldan Devreden Dosya Sayısı** | **Karar Sayısı** | **Temizlenme Oranı** | **Bir önceki yıl Temizlenme Oranı** | **Reel Çalışma Oranı** |
| Bergama Cumhuriyet Başsavcılığı | 7855 | 7194 | 7896 | %100 | %121 | %52 |

1. **En Çok Karşılaşılan 10 Suç Türüne Göre Soruşturmaların Bitirilme Süreleri Ortalaması**

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Bergama Cumhuriyet Başsavcılığı**  **Suç Türlerine Göre Soruşturmaların Bitirilme Süreleri Ortalaması** | | |
| **Suç Türü** | | **Ortalama Bitirilme Süresi (Gün)** |
| **1** | Ruhsatsız Silahlarla Mermileri Satın Alma veya Taşıma veya Bulundurma | 88 |
| **2** | Bilişim Sistemleri Bankaya veya Kredi Kurumlarının Araç Olarak Kullanılması Suretiyle Dolandırıcılık | 64 |
| **3** | Alkol veya Uyuşturucu Maddenin Etkisi Altındayken Araç Kullanma | 57 |
| **4** | Resmi Belgede Sahtecilik | 55 |
| **5** | Kasten Yaralama | 51 |
| **6** | Tehdit | 50 |
| **7** | Uyuşturucu veya Uyarıcı Madde Ticareti Yapma veya Sağlama | 49 |
| **8** | Sesli Yazılı veya Görüntülü Bir İleti İle Hakaret | 46 |
| **9** | Basit Yaralama | 42 |
| **10** | Dolandırıcılık | 42 |
|  | **TOPLAM** | **544** |

1. **En Çok Karşılaşılan 10 Suç Türüne Göre Daimi Arama Dosya Sayısı**

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **En Çok Karşılaşılan 10 Suç Türüne Göre Daimi Arama Dosya Sayısı** | | |
| **Suç Türü** | | **Dosya Sayısı** |
| **1** | Taksirle Bir Kişinin Yaralanmasına Neden Olma | 345 |
| **2** | Kaybolmuş veya Hata Sonucu Ele Geçmiş Eşya Üzerinde Tasarruf | 326 |
| **3** | Mala Zarar Verme | 65 |
| **4** | Muhafaza Altına Alınmış Olan Eşya Hakkında Hırsızlık | 37 |
| **5** | Bilişim Sistemleri Banka veya Kredi Kurumlarının Araç Olarak Kullanılması Suretiyle Dolandırıcılık | 32 |
| **6** | Dolandırıcılık | 28 |
| **7** | Sesli Yazılı veya Görüntülü Bir İleti İle Hakaret | 15 |
| **8** | Basit Yaralama | 13 |
| **9** | Resmi Belgede Sahtecilik | 11 |
| **10** | Basit Tehdit | 10 |
|  | **TOPLAM** | **882** |

1. **Yıllara Göre Açılan Soruşturma Sayısı**

|  |  |
| --- | --- |
| **Son Beş Yıla Göre Soruşturma Dosya Sayıları** | |
| 2020 Yılı Gelen Dosya | 5330 |
| 2021 Yılı Gelen Dosya | 6453 |
| 2022 Yılı Gelen Dosya | 8343 |
| 2023 Yılı Gelen Dosya | 7700 |
| 2024 Yılı Gelen Dosya | 7855 |

1. **Tutuklama ve Adli Kontrol Talebi ile Mahkemeye Sevk Edilen Şüphelilere İlişkin Dosya Sayıları**

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Tutuklama Talebi ile Mahkemeye Sevk Edilen Şüphelilere İlişkin Dosya Sayıları** | | **Adli Kontrol Talebi ile Mahkemeye Sevk Edilen Şüphelilere İlişkin Dosya Sayıları** | |
| Tutukluluk Kararı Verilen | 85 | Adli Kontrol Kararı Verilen | 18 |
| Adli Kontrol Kararı Verilen | 47 | Adli Kontrol Kararı Verilmeyen | 3 |
| Tutukluluk Kararı Verilmeyen | 7 |  |  |
| **Toplam** | **139** | **Toplam** | **21** |

1. **Karar Türüne Göre Dosya Sayıları**

|  |  |
| --- | --- |
| **Cumhuriyet Başsavcılığı Tarafından Verilen Kararlar** | |
| Soruşturmaya Yer Olmadığı Kararı | 83 |
| Kovuşturmaya Yer Olmadığına Dair Karar (Takipsizlik) | 4011 |
| İddianame | 2822 |
| Birleştirme | 277 |
| Görevsizlik | - |
| Yetkisizlik | 418 |
| Fezleke | 70 |
| Kamu Davası Açılmasının Ertelenmesi Kararı (Türk Ceza Kanunu 191. Madde) | **146** |
| Kamu Davası Açılmasının Ertelenmesi Kararı (Çocuk Koruma Kanunu 19. Madde) | **3** |
| Uzlaşma | **830** |
| Ayırma | **376** |
| Davaname | **2** |
| Daimi Arama Kararı | **214** |
| İdari Yaptırım Kararı | **47** |
| Seri Yargılama Usulü Talepname Sayısı (Ceza Muhakemesi Kanunu m.250/8) | **293** |
| **TOPLAM** | **9592** |

1. **Savcılık Tarafından Verilen Kovuşturmaya Yer Olmadığına İlişkin Kararlara Yapılan İtirazların Akıbeti**

|  |  |
| --- | --- |
| **Kovuşturmaya Yer Olmadığına Dair Karara Yapılan İtirazın Akıbeti** | |
| Kabul | 8 |
| Red | 198 |
| İncelemesi Devam Eden | 84 |

1. **Cumhuriyet Başsavcılıkları Tarafından Düzenlenen İddianamelerin Akıbeti**

|  |  |
| --- | --- |
| **Cumhuriyet Başsavcılıkları Tarafından Düzenlenen İddianamelerin Akıbeti** | |
| Mahkemeler Tarafından Kabul Edilen Toplam İddianame Sayısı | 2657 |
| Mahkemeler Tarafından İade Edilen Toplam İddianame Sayısı | **250** |

1. **Uzlaştırma ile Sonuçlandırılan Soruşturma Sayısı**

|  |  |
| --- | --- |
| **Uzlaştırma Dosyaları** | |
| Uzlaştırma Bürosuna Gönderilen Toplam Dosya Sayısı | 974 |
| Uzlaştırma ile Sonuçlanan Dosya Sayısı | 392 |
| Uzlaştırma Sağlanamayan Dosya Sayısı | 429 |

**10. Seri Muhakeme Usulüne İlişkin Cumhuriyet Başsavcılığı Dosya Sayıları**

|  |  |
| --- | --- |
| **Seri Muhakeme Usulü Dosya Sayıları** | |
| Seri Muhakeme Bürosuna Gelen Toplam Dosya Sayısı | 896 |
| Seri Muhakeme Bürosuna Gelen Dosyalardan Kovuşturmaya Yer Olmadığına Dair Verilen Dosya Sayısı | 55 |
| Seri Muhakeme Usulünün Uygulanması Şüpheliye Teklif Edilen Dosya Sayısı | 429 |
| Seri Muhakeme Bürosuna Gelen Dosyalarda Kamu Davasının Açılmasının Ertelenmesi Kararı Verilen Dosya Sayısı | - |
| Şüphelinin Teklifi Reddetmesi/ Usulün Uygulanmasından Vazgeçilmesi Nedeniyle İddianame Düzenlenen Dosya Sayısı | 149 |

#### MÜLHAKAT CUMHURİYET BAŞSAVCILIKLARI

**DİKİLİ CUMHURİYET BAŞSAVCILIĞI**

**1. Cumhuriyet Başsavcılığı Soruşturma Dosyalarının Temizlenme Oranları** **ve Reel Çalışma Oranları**

|  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Cumhuriyet Başsavcılığı Soruşturma Dosyaları** | | | | |  |  |
|  | **Yıl İçerisinde Gelen Dosya Sayısı** | **Bir Önceki Yıldan Devreden Dosya Sayısı** | **Karar Sayısı** | **Temizlenme Oranı** | **Bir önceki yıl Temizlenme Oranı** | **Reel Çalışma Oranı** |
| Dikili Cumhuriyet Başsavcılığı | 4725 | 6199 | 3898 | 82,50 | 102,70 | 0,36 |

1. **En Çok Karşılaşılan 10 Suç Türüne Göre Soruşturmaların Bitirilme Süreleri Ortalaması**

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Dikili Cumhuriyet Başsavcılığı**  **Suç Türlerine Göre Soruşturmaların Bitirilme Süreleri Ortalaması** | | | |
| **Suç Türü** | | | **Ortalama Bitirilme Süresi (Gün)** |
| **1** | Hakaret | 68 | |
| **2** | Basit Yaralama | 77 | |
| **3** | Tehdit | 75 | |
| **4** | İmar Kirliliğine Neden Olma | 64 | |
| **5** | Mala Zarar Verme | 63 | |
| **6** | Bilişim Sis.Suretiyle Dolandırıcılık | 128 | |
| **7** | Taksirle Yaralama | 49 | |
| **8** | Basit Tehdit | 69 | |
| **9** | Dolandırıcılık | 63 | |
| **10** | Bina İçinde Muhafaza Altına Alınmış Eşya Hakkında Hırsızlık | 44 | |
|  | **TOPLAM** | 63,7 (ortalama) | |

1. **En Çok Karşılaşılan 10 Suç Türüne Göre Daimi Arama Dosya Sayısı**

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **En Çok Karşılaşılan 10 Suç Türüne Göre Daimi Arama Dosya Sayısı** | | |
| **Suç Türü** | | **Dosya Sayısı** |
| **1** | Konut Dokunulmazlığını İhlal Etme | 27 |
| **2** | Adet Gereği Açıkta Bırakılmış Eşya Hakkında Hırsızlık | 18 |
| **3** | Tehdit | 5 |
| **4** | Mala Zarar Verme | 35 |
| **5** | Bilişim Sistemleri ile Dolandırıcılık | 23 |
| **6** | Taksirle Bir Kişinin Yaralan.Neden Olma | 3 |
| **7** | İftira | 4 |
| **8** | Dolandırıcılık | 10 |
| **9** | Bina İçinde Muhafaza Altına Alına Eşya Hakkında Hırsızlık | 39 |
| **10** | Göçmen Kaçakçılığı Yapma | 77 |
|  | **TOPLAM** | 241 |

1. **Yıllara Göre Açılan Soruşturma Sayısı**

|  |  |
| --- | --- |
| **Son Beş Yıla Göre Soruşturma Dosya Sayıları** | |
| 2020 Yılı Gelen Dosya | 3355 |
| 2021 Yılı Gelen Dosya | 3789 |
| 2022 Yılı Gelen Dosya | 4922 |
| 2023 Yılı Gelen Dosya | 4441 |
| 2024 Yılı Gelen Dosya | 4725 |

1. **Tutuklama ve Adli Kontrol Talebi ile Mahkemeye Sevk Edilen Şüphelilere İlişkin Dosya Sayıları**

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Tutuklama Talebi ile Mahkemeye Sevk Edilen Şüphelilere İlişkin Dosya Sayıları** | | **Adli Kontrol Talebi ile Mahkemeye Sevk Edilen Şüphelilere İlişkin Dosya Sayıları** | |
| Tutukluluk Kararı Verilen | 49 | Adli Kontrol Kararı Verilen | 41 |
| Adli Kontrol Kararı Verilen | 41 | Adli Kontrol Kararı Verilmeyen | 40 |
| Tutukluluk Kararı Verilmeyen | **57** |  |  |
| **Toplam** | **147** | **Toplam** | **81** |

1. **Karar Türüne Göre Dosya Sayıları**

|  |  |
| --- | --- |
| **Cumhuriyet Başsavcılığı Tarafından Verilen Kararlar** | |
| Soruşturmaya Yer Olmadığı Kararı | 7 |
| Kovuşturmaya Yer Olmadığına Dair Karar (Takipsizlik) | 2497 |
| İddianame | 775 |
| Birleştirme | 124 |
| Görevsizlik | 0 |
| Yetkisizlik | 229 |
| Fezleke | 142 |
| Kamu Davası Açılmasının Ertelenmesi Kararı (Türk Ceza Kanunu 191. Madde) | 53 |
| Kamu Davası Açılmasının Ertelenmesi Kararı (Çocuk Koruma Kanunu 19. Madde) | 2 |
| Uzlaşma | 137 |
| Ayırma | 66 |
| Davaname | 0 |
| Daimi Arama Kararı | 368 |
| İdari Yaptırım Kararı | 14 |
| Seri Yargılama Usulü Talepname Sayısı (Ceza Muhakemesi Kanunu m.250/8) | 117 |
| **TOPLAM** | **4531** |

1. **Savcılık Tarafından Verilen Kovuşturmaya Yer Olmadığına İlişkin Kararlara Yapılan İtirazların Akıbeti**

|  |  |
| --- | --- |
| **Kovuşturmaya Yer Olmadığına Dair Karara Yapılan İtirazın Akıbeti** | |
| Kabul | **6** |
| Red | **141** |
| İncelemesi Devam Eden | **42** |

1. **Cumhuriyet Başsavcılıkları Tarafından Düzenlenen İddianamelerin Akıbeti**

|  |  |
| --- | --- |
| **Cumhuriyet Başsavcılıkları Tarafından Düzenlenen İddianamelerin Akıbeti** | |
| Mahkemeler Tarafından Kabul Edilen Toplam İddianame Sayısı | 761 |
| Mahkemeler Tarafından İade Edilen Toplam İddianame Sayısı | 23 |

1. **Uzlaştırma ile Sonuçlandırılan Soruşturma Sayısı**

|  |  |
| --- | --- |
| **Uzlaştırma Dosyaları** | |
| Uzlaştırma Bürosuna Gönderilen Toplam Dosya Sayısı | 344 |
| Uzlaştırma ile Sonuçlanan Dosya Sayısı | 137 |
| Uzlaştırma Sağlanamayan Dosya Sayısı | 189 |

**10. Seri Muhakeme Usulüne İlişkin Cumhuriyet Başsavcılığı Dosya Sayıları**

|  |  |
| --- | --- |
| **Seri Muhakeme Usulü Dosya Sayıları** | |
| Seri Muhakeme Bürosuna Gelen Toplam Dosya Sayısı | 577 |
| Seri Muhakeme Bürosuna Gelen Dosyalardan Kovuşturmaya Yer Olmadığına Dair Verilen Dosya Sayısı | 72 |
| Seri Muhakeme Usulünün Uygulanması Şüpheliye Teklif Edilen Dosya Sayısı | 117 |
| Seri Muhakeme Bürosuna Gelen Dosyalarda Kamu Davasının Açılmasının Ertelenmesi Kararı Verilen Dosya Sayısı | 319 |
| Şüphelinin Teklifi Reddetmesi/ Usulün Uygulanmasından Vazgeçilmesi Nedeniyle İddianame Düzenlenen Dosya Sayısı | 62 |

**KINIK CUMHURİYET BAŞSAVCILIĞI**

**1. Cumhuriyet Başsavcılığı Soruşturma Dosyalarının Temizlenme Oranları ve Reel Çalışma Oranları**

|  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Cumhuriyet Başsavcılığı Soruşturma Dosyaları** | | | | |  |  |
|  | **Yıl İçerisinde Gelen Dosya Sayısı** | **Bir Önceki Yıldan Devreden Dosya Sayısı** | **Karar Sayısı** | **Temizlenme Oranı** | **Bir önceki yıl Temizlenme Oranı** | **Reel Çalışma Oranı** |
| Kınık Cumhuriyet Başsavcılığı | 2146 | 2956 | 2389 | 111,32 | 97,86 | 46,82 |

1. **En Çok Karşılaşılan 10 Suç Türüne Göre Soruşturmaların Bitirilme Süreleri Ortalaması**

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Kınık Cumhuriyet Başsavcılığı**  **Suç Türlerine Göre Soruşturmaların Bitirilme Süreleri Ortalaması** | | |
| **Suç Türü** | | **Ortalama Bitirilme Süresi (Gün)** |
| **1** | Taksirle bir kişinin yaralanmasına neden olma | 9 |
| **2** | Kullanmak uyuşturucu veya uyarıcı madde satın almak kabul etmek, bulundurmak ve kullanmak | 61 |
| **3** | hakaret | 56 |
| **4** | tehdit | 46 |
| **5** | Kasten yaralama | 64 |
| **6** | Basit yaralama | 58 |
| **7** | Alkol veya uyuşturucu madde etkisi altında araç kullanma | 42 |
| **8** | Mala zarar verme | 42 |
| **9** | Ruhsatsız ateşli silahla mermileri satın alma ve taşıma veya bulundurma | 56 |
| **10** | Uyarıcı veya uyarıcı madde ticareti yapma veya sağlama | 61 |
|  | **TOPLAM** | 455 |

1. **En Çok Karşılaşılan 10 Suç Türüne Göre Daimi Arama Dosya Sayısı**

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **En Çok Karşılaşılan 10 Suç Türüne Göre Daimi Arama Dosya Sayısı** | | |
| **Suç Türü** | | **Dosya Sayısı** |
| **1** | Taksirler bir kişinin yaralanmasına neden olma | 38 |
| **2** | Mala zarar verme | 3 |
| **3** | dolandırıcılık | 2 |
| **4** | Uyuşturucu ve uyarıcı madde ticareti yapma veya sağlama | 1 |
| **5** | Silahla tehdit | 2 |
| **6** | hırsızlık | 1 |
| **7** | Kaybolmuş veya hata sonucu ele geçmiş eşya üzerinde tasarruf | 29 |
| **8** | Taksirler birden fazla kişinin yaralanmasına neden olma | 1 |
| **9** |  |  |
| **10** |  |  |
|  | **TOPLAM** | 77 |

1. **Yıllara Göre Açılan Soruşturma Sayısı**

|  |  |
| --- | --- |
| **Son Beş Yıla Göre Soruşturma Dosya Sayıları** | |
| 2020 Yılı Gelen Dosya | 5330 |
| 2021 Yılı Gelen Dosya | 2302 |
| 2022 Yılı Gelen Dosya | 3429 |
| 2023 Yılı Gelen Dosya | 3409 |
| 2024 Yılı Gelen Dosya | 2146 |

1. **Tutuklama ve Adli Kontrol Talebi ile Mahkemeye Sevk Edilen Şüphelilere İlişkin Dosya Sayıları**

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Tutuklama Talebi ile Mahkemeye Sevk Edilen Şüphelilere İlişkin Dosya Sayıları** | | **Adli Kontrol Talebi ile Mahkemeye Sevk Edilen Şüphelilere İlişkin Dosya Sayıları** | |
| Tutukluluk Kararı Verilen | 26 | Adli Kontrol Kararı Verilen | 50 |
| Adli Kontrol Kararı Verilen | 40 | Adli Kontrol Kararı Verilmeyen | 36 |
| Tutukluluk Kararı Verilmeyen | **40** |  |  |
| **Toplam** | **106** | **Toplam** | **86** |

1. **Karar Türüne Göre Dosya Sayıları**

|  |  |
| --- | --- |
| **Cumhuriyet Başsavcılığı Tarafından Verilen Kararlar** | |
| Soruşturmaya Yer Olmadığı Kararı | - |
| Kovuşturmaya Yer Olmadığına Dair Karar (Takipsizlik) | 1614 |
| İddianame | 443 |
| Birleştirme | 73 |
| Görevsizlik | 0 |
| Yetkisizlik | 63 |
| Fezleke | 52 |
| Kamu Davası Açılmasının Ertelenmesi Kararı (Türk Ceza Kanunu 191. Madde) | **29** |
| Kamu Davası Açılmasının Ertelenmesi Kararı (Çocuk Koruma Kanunu 19. Madde) | **-** |
| Uzlaşma | **-** |
| Ayırma | **24** |
| Davaname | **0** |
| Daimi Arama Kararı | **12** |
| İdari Yaptırım Kararı | **-** |
| Seri Yargılama Usulü Talepname Sayısı (Ceza Muhakemesi Kanunu m.250/8) |  |
| **TOPLAM** | **2334** |

1. **Savcılık Tarafından Verilen Kovuşturmaya Yer Olmadığına İlişkin Kararlara Yapılan İtirazların Akıbeti**

|  |  |
| --- | --- |
| **Kovuşturmaya Yer Olmadığına Dair Karara Yapılan İtirazın Akıbeti** | |
| Kabul | **0** |
| Red | **13** |
| İncelemesi Devam Eden | **1** |

1. **Cumhuriyet Başsavcılıkları Tarafından Düzenlenen İddianamelerin Akıbeti**

|  |  |
| --- | --- |
| **Cumhuriyet Başsavcılıkları Tarafından Düzenlenen İddianamelerin Akıbeti** | |
| Mahkemeler Tarafından Kabul Edilen Toplam İddianame Sayısı | **439** |
| Mahkemeler Tarafından İade Edilen Toplam İddianame Sayısı | **5** |

1. **Uzlaştırma ile Sonuçlandırılan Soruşturma Sayısı**

|  |  |
| --- | --- |
| **Uzlaştırma Dosyaları** | |
| Uzlaştırma Bürosuna Gönderilen Toplam Dosya Sayısı | 1129 |
| Uzlaştırma ile Sonuçlanan Dosya Sayısı | 65 |
| Uzlaştırma Sağlanamayan Dosya Sayısı | 2 |

1. **Seri Muhakeme Usulüne İlişkin Cumhuriyet Başsavcılığı Dosya Sayıları**

|  |  |
| --- | --- |
| **Seri Muhakeme Usulü Dosya Sayıları** | |
| Seri Muhakeme Bürosuna Gelen Toplam Dosya Sayısı | 251 |
| Seri Muhakeme Bürosuna Gelen Dosyalardan Kovuşturmaya Yer Olmadığına Dair Verilen Dosya Sayısı | 8 |
| Seri Muhakeme Usulünün Uygulanması Şüpheliye Teklif Edilen Dosya Sayısı | 251 |
| Seri Muhakeme Bürosuna Gelen Dosyalarda Kamu Davasının Açılmasının Ertelenmesi Kararı Verilen Dosya Sayısı | 0 |
| Şüphelinin Teklifi Reddetmesi/ Usulün Uygulanmasından Vazgeçilmesi Nedeniyle İddianame Düzenlenen Dosya Sayısı | 49 |

### C. MAHKEMELERE İLİŞKİN BİLGİLER

#### MERKEZ ADLİYESİ

1. **Mahkeme Kararlarına Karşı Anayasa Mahkemesi (AYM) veya Avrupa İnsan Hakları Mahkemesi’ne (AİHM) Yapılan Başvurular Neticesinde Tespit Edilen İhlal Kararları**

|  |  |
| --- | --- |
| **Anayasa Mahkemesi’ne (AYM) Yapılan Başvurular Neticesinde Tespit Edilen İhlal Kararları** | |
| **Toplam Başvuru Sayısı** | **İhlal Tespit Edilen Dosya Sayısı** |
| **1** |  |

|  |  |
| --- | --- |
| **Avrupa İnsan Hakları Mahkemesi’ne (AİHM) Yapılan Başvurular Neticesinde Tespit Edilen İhlal Kararları** | |
| **Toplam Başvuru Sayısı** | **İhlal Tespit Edilen Dosya Sayısı** |
|  |  |

1. **Görevlendirilen Zorunlu Müdafi Sayısı, Görevlendirilen Adli Yardım Avukat Sayısı**

|  |  |
| --- | --- |
| **Görevlendirilen Zorunlu Müdafi Sayısı, Görevlendirilen Adli Yardım Avukat Sayısı** | |
| **Zorunlu Müdafi Sayısı** | **Görevlendirilen Adli Yardım Avukat Sayısı** |
| **725** | **49** |

***Bu bölümde görevlendirilen avukat sayısı barolardan yıllık olarak alınacaktır.***

1. **Arabuluculuk Uygulamasına Ait Karara Bağlanan Dosya Sayısı**

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **İhtiyari Arabulucuk Uygulaması Karara Bağlanan Dosya Sayıları** | | **Dava Şartı Arabuluculuk Uygulaması Karara Bağlanan Dosya Sayıları** | |
| Anlaşma Sağlanan | 1 | Anlaşma Sağlanan | 127 |
| Anlaşma Sağlanamayan | 4 | Anlaşma Sağlanamayan | 744 |
| **Toplam** | **5** | **Toplam** | **871** |

|  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Davaların Temizlenme ve Reel Çalışma Oranları** | | | | |  |  |
| **Mahkemeler** | **Yıl İçerisinde Gelen Dosya Sayısı** | **Bir Önceki Yıldan Devreden Dosya Sayısı** | **Karar Sayısı** | **Temizlenme Oranı**  **%** | **Bir önceki yıl Temizlenme Oranı** | **Reel Çalışma Oranı** |
| Ağır Ceza Mahkemesi | 673 | 262 | 649 | 96,43 | 99,05 | 69,41 |
| 1.Asliye Ceza Mahkemesi | 651 | 401 | 661 | 101,54 | 86 | 0,63 |
| 2.Asliye Ceza Mahkemesi | 931 | 204 | 876 | 94,09 | 100 | 0,77 |
| 3.Asliye Ceza Mahkemesi | 1132 | 775 | 1249 | 110,34 | 100,40 | 0,66 |
| 4.Asliye Ceza Mahkemesi | 555 | 0 | 211 | 38,02 | 0 | 0,38 |
| 5.Asliye Ceza Mahkemesi | 383 | 0 | 143 | 36,81 | 0 | 0,38 |
| Sulh Ceza Hâkimliği | 3580 | 314 | 3468 | 96,87 | 99,62 | 89,06 |
| İnfaz Hakimliği | 4291 | 25 | 4307 | 100,37 | 100,6 | 1,00 |
| 1.Asliye Hukuk Mahkemesi | 565 | 1106 | 525 | 11 | 92 | 0,31 |
| 2.Asliye Hukuk Mahkemesi | 859 | 576 | 505 | 0,58 | 0,58 | 0,35 |
| 3.Asliye Hukuk Mahkemesi | 416 | 0 | 48 | 11 | 0 | 0,11 |
| 1.Aile Mahkemesi | 789 | 0 | 325 | %41 | 0 | 0,41 |
| Sulh Hukuk Mahkemesi | 2121 | 356 | 21929 | 100 | 109 | 0,85 |
| Kadastro Mahkemesi | 7 | 107 | 51 | 728 | 122 | 0,44 |
| İcra Ceza Mahkemesi | 31 | 25 | 46 | 148,39 | 0,67 | 0,82 |
| İcra Hukuk Mahkemesi | 146 | 92 | 197 | 134 | 0,60 | 0,82 |

1. **Davaların Temizlenme Oranları[[1]](#footnote-1) ve Reel Çalışma Oranları**
2. **Yargılamanın Yenilenmesi (CMK 311**[[2]](#footnote-2) **maddesi) Talep Sayıları**

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Yargılamanın Yenilenmesi Talebi Dosyaları** | | | |
| **Mahkemeler** | **Kabul** | **Red** | **Toplam** |
| Ağır Ceza Mahkemesi | 0 | 5 | **5** |
| 1.Asliye Ceza Mahkemesi | 0 | 0 | **0** |
| 2.Asliye Ceza Mahkemesi | 1 | 0 | **1** |
| 3.Asliye Ceza Mahkemesi | 0 | 3 | **3** |
| 4.Asliye Ceza Mahkemesi | 0 | 0 | **0** |
| 5.Asliye Ceza Mahkemesi | 0 | 0 | **0** |

1. **Yargılamanın İadesi (HMK 375[[3]](#footnote-3) maddesi) Talep Sayıları**

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Yargılamanın İadesi Talebi Dosyaları** | | | |
| **Mahkemeler** | **Kabul** | **Red** | **Toplam** |
| 1.Asliye Hukuk Mahkemesi | 0 | 0 | **0** |
| 2.Asliye Hukuk Mahkemesi | 0 | 0 | **0** |
| 3.Asliye Hukuk Mahkemesi | 0 | 0 | **0** |
| 1.Aile Mahkemesi | 0 | 0 | **0** |
| Sulh Hukuk Mahkemesi | 0 | 0 | **0** |

1. **Temyiz ve İstinaf İncelemelerine Giden Dosya Sayıları**

|  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Temyiz İncelemesine Giden Dosya Bilgileri** | | | | | | | |
| **Mahkeme** | **Red** | **Onama** | **Bozma** | **Düzelterek**  **Onama** | **Geri**  **Çevirme** | **Yargıtay’da** | **Giden** |
| Ağır Ceza Mahkemesi | 1 | 1 | 0 | 1 | 0 | 5 | **8** |
| 1.Asliye Ceza Mahkemesi | 1 | 1 | 0 | 0 | 0 | 6 | **8** |
| 2.Asliye Ceza Mahkemesi | 0 | 1 | 1 | 0 | 1 | 5 | **8** |
| 3.Asliye Ceza Mahkemesi | 0 | 1 | 0 | 0 | 0 | 3 | **4** |
| 4.Asliye Ceza Mahkemesi | 0 | 0 | 0 | 0 | 0 | 0 | **0** |
| 5.Asliye Ceza Mahkemesi | 0 | 0 | 0 | 0 | 0 | 0 | **0** |
| Sulh Ceza Hakimliği | 0 | 0 | 0 | 0 | 0 | 0 | **0** |
| 1.Asliye Hukuk Mahkemesi | 0 | 1 | 0 | 0 | 0 | 4 | **6** |
| 2.Asliye Hukuk Mahkemesi | 0 | 0 | 0 | 0 | 0 | 0 | **0** |
| 3.Asliye Hukuk Mahkemesi | 0 | 0 | 0 | 0 | 0 | 0 | **0** |
| 1.Aile Mahkemesi | 0 | 0 | 0 | 0 | 0 | 0 | **0** |
| Sulh Hukuk Mahkemesi | 0 | 0 | 0 | 0 | 0 | 0 | **0** |
| İnfaz Hakimliği | 0 | 0 | 0 | 0 | 0 | 0 | **0** |
| Kadastro Mahkemesi | - | 5 | 1 | 1 | 0 | 6 | **14** |
| İcra Ceza Mahkemesi | 0 | 0 | 0 | 0 | 0 | 0 | **0** |
| İcra Hukuk Mahkemesi | 0 | 0 | 0 | 0 | 0 | 0 | **0** |

|  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **İstinaf İncelemesine Giden Dosya Bilgileri** | | | | | | |
| **Mahkeme** | **Başvurunun Reddi** | **Başvurunun Esastan Reddi** | **Düzelterek Esas Hakkında Red 303. Maddeye Göre)** | **Bozma + İlk Derece Mahkemesine Gönderme** | **Bozma + Yeniden Hüküm Kurma** | **Halen İncelemede** |
| Ağır Ceza Mahkemesi | 0 | 80 | 8 | 12 | 13 | **223** |
| 1.Asliye Ceza Mahkemesi | 0 | 97 | 1 | 3 | 32 | **61** |
| 2. Asliye Ceza Mahkemesi | 3 | 75 | 3 | 21 | 0 | **45** |
| 3.Asliye Ceza Mahkemesi | 8 | 190 | 15 | 40 | 8 | 165 |
| 4.Asliye Ceza Mahkemesi | 0 | 2 | 0 | 2 | 0 | 6 |
| 5.Asliye Ceza Mahkemesi | 0 | 0 | 0 | 0 | 0 | 7 |
| İcra Ceza Mahkemesi | 0 | 4 | 0 | **3** | **0** | **2** |

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **İstinaf İncelemesine Giden Dosya Bilgileri** | | | | | | | | | | | | | |
| **Mahkeme** | **Başvurunun Esastan Reddi (Hmk 1-b-1)** | **Başvuru Şartlarının Gereğinin Yerine Getirilemediğinden Red (Hmk 352)** | **Başvuru Gerekçesinin Gösterilememesi Nedeniyle Red (Hmk 352)** | **Kararın Kaldırılarak Dosyanın İlk Derece Mahkemesine Gönderilmesi** | **Kararın Düzeltilerek Esas Hakkında Hüküm (Hmk 1-b-2)** | | **Yargılamada Bulunan Eksiklikler Nedeniyle Yeniden Esas Hakkında Karar (Hmk 353-1-b-3)** | **Kararın Kaldırılarak Yeniden Hüküm Verilmesi** | | **Halen İncelemede** | | | |
| 1.Asliye Hukuk Mah | 22 | 0 | 0 | 19 | 5 | | 0 | | 30 | | | 201 | |
| 2.Asliye Hukuk Mah | 5 | 1 | 0 | 3 | 2 | | 0 | | 0 | | | 42 | |
| 3.Asliye Hukuk Mah. | 0 | 0 | 0 | 0 | 1 | | 0 | | 0 | | | 1 | |
| 1.Aile Mah. | 1 | 2 | 0 | 2 | 0 | | 0 | | 0 | | | 5 | |
| Sulh Hukuk Mahkemeleri | 5 | 5 |  | 2 | 2 | | 1 | | 1 | | | 72 | |
| İcra Hukuk Mahkemeleri | 5 | 0 | 0 | 2 | 0 | 0 | | | 0 | | 13 | |
| Kadastro Mahkemesi | 0 | 0 | 0 | 0 | 0 | 2 | | | 0 | | 15 | |

1. **Mahkemelerdeki Dava ve Suç Türlerine Göre Davaların Ortalama Bitirilme Süreleri**

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **1.Asliye Hukuk Mahkemesi**  **En Çok Karşılaşılan 10 Dava Türüne Göre Davaların Bitirilme Süreleri Ortalaması** | | |
| **Dava Türü** | | **Ortalama Bitirilme Süresi (Gün)** |
| **1** | İtirazın İptali | 284 |
| **2** | Tazminat( Maddi-Manevi | 483 |
| **3** | İşçilik alacağı | 710 |
| **4** | Kamulaştırma | 324 |
| **5** | Nüfus ( Diğer kayıtların düzeltilmesi) | 184 |
| **6** | Tespit (S.G.K) | 314 |
| **7** | Tapu iptali ve tescil | 297 |
| **8** | Mirasın Reddi | 624 |
| **9** | Alacak | 350 |
| **10** | Tazminat (Trafik Kazası) | 578 |
| **2.Asliye Hukuk Mahkemesi**  **En Çok Karşılaşılan 10 Dava Türüne Göre Davaların Bitirilme Süreleri Ortalaması** | | |
| **Dava Türü** | | **Ortalama Bitirilme Süresi (Gün)** |
| **1** | Boşanma (Anlaşmalı) | 67 |
| **2** | Boşanma (Çekişmeli) | 341 |
| **3** | 5395 Sayılı Yasaya Göre Koruma Kararı | 28 |
| **4** | Evlenmeye İzin (Bekleme Süresine Dayalı | 34 |
| **5** | Nüfus (Diğer Kayıtların Düzeltilmesi İstemli) | 145 |
| **6** | Nafaka (Nafaka Arttırımı) | 219 |
| **7** | Mal Rejiminden Kaynaklanan Davalar | 262 |
| **8** | Bekleme Müddetinin Kaldırılması | 21 |
| **9** | Çocuk Mallarının Korunması | 148 |
| **10** | Velayet (Velayetin Değiştirilmesi TMK. M.324) | 163 |
| **Bergama 3.Asliye Hukuk Mahkemesi**  **En Çok Karşılaşılan 10 Dava Türüne Göre Davaların Bitirilme Süreleri Ortalaması** | | |
| **Dava Türü** | | **Ortalama Bitirilme Süresi (Gün)** |
| **1** | El Atmanın önlenmesi (Zilyet olunan taş.) | 39 |
| **2** | Tazminat( Ölüm ve cismani zarar) | 10 |
| **3** | Kamulaştırma( Bedel tespiti ve tescil) | 105 |
| **4** | Manevi Tazminat | 114 |
| **5** | Nüfus ( Diğer kayıtların düzeltilmesi) | 58 |
| **6** | Tasarrufun iptalı ( İİK277 vd) | 118 |
| **7** | Muhdesat aidiyetinin tespiti | 119 |
| **8** | Tazminat (Trafik kazasından kay.) | 77 |
| **9** | Geçit Hakkı kurulması | 122 |
| **10** | Tapu iptali ve tescil | 123 |

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **1.Aile Mahkemesi Mahkemesi**  **En Çok Karşılaşılan 10 Dava Türüne Göre Davaların Bitirilme Süreleri Ortalaması** | | |
| **Dava Türü** | | **Ortalama Bitirilme Süresi (Gün)** |
| **1** | Çocuk Mallarının Korunması | 40 |
| **2** | Velayetin Değiştirilmesi (TMK M.324) | 68 |
| **3** | Boşanma (Çekişmeli) | 70 |
| **4** | Boşanma (Anlaşmalı) | 32 |
| **5** | Bekleme Müddetinin Kaldırılması | 7 |
| **6** | 5395 Sayılı Yasaya Göre Koruma Kararı | 9 |
| **7** | Babalık (Babalık Davası) | 71 |
| **8** | Nafaka (Nafakanın Arttırımı) | 87 |
| **9** | Mal Rejiminden Kaynaklanan Davalar | 46 |
| **10** | Velayet (Velayetin Düzenlenmesi TMK M.182) | 91 |

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Sulh Hukuk Mahkemesi**  **En Çok Karşılaşılan 10 Dava Türüne Göre Davaların Bitirilme Süreleri Ortalaması** | | |
| **Dava Türü** | | **Ortalama Bitirilme Süresi (Gün)** |
| **1** | Ortaklığın Giderilmesi | 463 |
| **2** | Vesayet | 63 |
| **3** | Kiralananın Tahliyesi | 196 |
| **4** | Alacak ( Kira Alacağı) | 170 |
| **5** | Tapu Kaydında Düzeltim | 184 |
| **6** | Vasiyetname | 109 |
| **7** | Elbirliği Mülkiyetinin Paylı Mül.Çevrilm. | 259 |
| **8** | Zayi Belgesi Verilmesi | 113 |
| **9** | Kıymet Takdirine İtiraz | 148 |
| **10** | Arabuluculukta İcra Edilebilirlik Şerhi | 18 |

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Kadastro Mahkemesi**  **En Çok Karşılaşılan 10 Dava Türüne Göre Davaların Bitirilme Süreleri Ortalaması** | | |
| **Dava Türü** | | **Ortalama Bitirilme Süresi (Gün)** |
| **1** | Kadastro(Tespite İtiraza İlişkin) | 759 |
| **2** | Kamulaştırma(Taşınmazın Geri Alınması İstemli) | 169 |
| **3** | Kadastro (Orman Kadastrosuna İtiraz) | 1037 |
| **4** | Kadastro (Komisyonca Devredilen) | 174 |
| **5** |  |  |
| **6** |  |  |
| **7** |  |  |
| **8** |  |  |
| **9** |  |  |
| **10** |  |  |

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **İcra Hukuk Mahkemesi**  **En Çok Karşılaşılan 10 Dava Türüne Göre Davaların Bitirilme Süreleri Ortalaması** | | |
| **Dava Türü** | | **Ortalama Bitirilme Süresi (Gün)** |
| **1** | Kıymet Takdirine İtiraz | 278 |
| **2** | Şikayet (İcra Memur Muamelesi) | 223 |
| **3** | İcra Takibine İtiraz (Borca İtiraz) | 295 |
| **4** | İhalenin Feshi | 188 |
| **5** | Hisseli Malın Satış Şekli | 4 |
| **6** | Kiralanın Tahliyesi (İcra) | 132 |
| **7** | Takibin Taliki Veya İptali | 241 |
| **8** | İtirazın Kaldırılması ve Tahliye | 202 |
| **9** | Meskeniyet İddiası | 371 |
| **10** | İstihkak İddiası (İ.İ.K.97) | 10 |

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Bergama Ağır Ceza Mahkemesi**  **Suç Türlerine Göre Davaların Bitirilme Süreleri Ortalaması** | | |
| **Suç Türü** | | **Ortala Bitirilme Süresi (Gün)** |
| **1** | Uyuşturucu veya Uyarıcı Madde Ticareti Yapma veya Sağlama | |  | | --- | | 174 | |
| **2** | Kişinin, kendisini kamu görevlisi veya banka, sigorta, kredi kurumlarının çalışanı olarak tanıtması veya bu kurumlarla ilişkili olduğunu söylemesi suretiyle dolandırıcılık | 150 |
| **3** | Hakaret | 444 |
| **4** | Kasten Öldürme | 264 |
| **5** | Dolandırıcılık | 186 |
| **6** | Tehdit | 355 |
| **7** | Cebir Tehdit veya Hile Kullanarak Kişiyi Hürriyetinden Yoksun Kılma | 573 |
| **8** | Birden Fazla Kişi Tarafından Gece Vakti Birlikte Yağma | 65 |
| **9** | Nitelikli Yağma | 905 |
| **10** | Banka veya Kredi Kurumlarının Araç Olarak Kullanılması Suretiyle Dolandırıcılık | 124 |

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **1. Asliye Ceza Mahkemesi**  **Suç Türlerine Göre Davaların Bitirilme Süreleri Ortalaması** | | |
| **Suç Türü** | | **Ortalama Bitirilme Süresi (Gün)** |
| **1** | Basit Yaralama | 155 |
| **2** | Hakaret | 178 |
| **3** | Tehdit | 143 |
| **4** | Hırsızlık | 231 |
| **5** | Mala Zarar Verme | 294 |
| **6** | Kullanmak İçin Uyuşturucu veya Uyarıcı Madde Satın Almak, Kabul Etmek, Bulundurmak ve Kullanmak | 159 |
| **7** | Konut Dokunulmazlığını İhlal Etmek | 246 |
| **8** | Taksirle Bir Kişinin Yaralanmasına Neden Olma | 184 |
| **9** | 5607 Sayılı Yasanın 3/18.Maddesine Muhalefe | 166 |
| **10** | Trafik Güvenliğini Tehlikeye Sokma | 71 |

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **2. Asliye Ceza Mahkemesi**  **Suç Türlerine Göre Davaların Bitirilme Süreleri Ortalaması** | | |
| **Suç Türü** | | **Ortalama Bitirilme Süresi (Gün)** |
| **1** | Taksirle Bir Kişinin Yaralanmasına Neden Olma | 99 |
| **2** | İmar Kirliliğine Neden Olmak | 91 |
| **3** | Kadına Karşı Tehdit | 89 |
| **4** | Hakaret | 86 |
| **5** | Binanın Eklentileri İçinde Muhafaza Altına Alınmış Eşya Hakkında Hırsızlık | 84 |
| **6** | Tehdit | 84 |
| **7** | Hakkı Olmayan Yere Tecavüz Etme | 81 |
| **8** | Kadına Karşı Basit Yaralama | 76 |
| **9** | Hırsızlık | 75 |
| **10** | Resmi belgeyi Bozma, Yok Etme veya Gizleme | 69 |

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **3. Asliye Ceza Mahkemesi**  **Suç Türlerine Göre Davaların Bitirilme Süreleri Ortalaması** | | |
| **Suç Türü** | | **Ortalama Bitirilme Süresi (Gün)** |
| **1** | Silahla Tehdit | 359 |
| **2** | Konut Dokunulmazlığını İhlal Etme | 318 |
| **3** | Binanın Eklentileri İçinde Muhafaza Altına Alınmış Eşya Hakkında Hırsızlık | 313 |
| **4** | Mala Zarar Verme | 310 |
| **5** | Bina İçinde Muhafaza Altına Alınmış Olan Eşya Hakkında Hırsızlık | 304 |
| **6** | Kasten Yaralama | 292 |
| **7** | Suç Eşyasının Satın Alınması veya Kabul Edilmesi | 290 |
| **8** | Karşılıksız Yararlanma | 287 |
| **9** | Adet Gereği Açıkta Bırakılmış Eşya Hakkında Hırsızlık | 272 |
| **10** | Silahla Tehdit | 359 |

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **4. Asliye Ceza Mahkemesi**  **Suç Türlerine Göre Davaların Bitirilme Süreleri Ortalaması** | | |
| **Suç Türü** | | **Ortalama Bitirilme Süresi (Gün)** |
| **1** | Resmi Belgeyi Bozma, Yok Etme veya Gizleme | 69 |
| **2** | Alkol veya Uyuşturucu Maddenin Etkisi Altındayken Araç Kullanma | 58 |
| **3** | İmar Kirliliğine Neden Olmak | 91 |
| **4** | Hırsızlık | 75 |
| **5** | Silahla Tehdit | 68 |
| **6** | Hükümlü veya Tutuklunun Kaçması | 62 |
| **7** | Binanın Eklentileri İçinde Muhafaza Altına Alınmış Eşya Hakkında Hırsızlık | 84 |
| **8** | Konut Dokunulmazlığını İhlal Etme | 53 |
| **9** | Hakaret | 86 |
| **10** | Basit Yaralama | 62 |

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **5. Asliye Ceza Mahkemesi**  **Suç Türlerine Göre Davaların Bitirilme Süreleri Ortalaması** | | |
| **Suç Türü** | | **Ortalama Bitirilme Süresi (Gün)** |
| **1** | İmar Kirliliğine Neden Olmak | 81 |
| **2** | Silahla Tehdit | 78 |
| **3** | Basit Yaralama | 72 |
| **4** | Sesli Yazılı veya Görüntülü Bir İleti İle Hakaret | 67 |
| **5** | Kadına Karşı Tehdit | 63 |
| **6** | Kullanmak İçin Uyuşturucu veya Uyarıcı Madde Satın Almak, Kabul Etmek, Bulundurmak ve Kullanmak | 63 |
| **7** | Mala Zarar Verme | 61 |
| **8** | Kamu Malına Zarar Verme | 61 |
| **9** | Taksirle Yangına Neden Olma | 60 |
| **10** | İmar Kirliliğine Neden Olmak | 81 |

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **İcra Ceza Mahkemesi**  **Suç Türlerine Göre Davaların Bitirilme Süreleri Ortalaması** | | |
| **Suç Türü** | | **Ortalama Bitirilme Süresi (Gün)** |
| **1** | Karşılıksız Çek Keşide Etme | 178 |
| **2** | Alacaklıyı zarara uğratmak için mevcudu eksiltmek | 232 |
| **3** | Çekle ilgili karşılıksızdır işlemi yapılmasına sebebiyet vermek | 253 |
| **4** | Nafaka Hükümlerine Uymamak | 331 |
| **5** | Borçlunun Ödeme Şartını İhlali | 105 |

1. **Sulh Ceza Hâkimliklerince Yapılan Sorgu Sayısı, Sorgu Neticesinde Verilen Tutuklama, Adli Kontrol ve Serbest Bırakma Karar Sayısı**

|  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- |
| **Sulh Ceza Hâkimliklerince Yapılan Sorgu Sayıları** | | | | |
| **Hâkimlikler** | **Tutuklama** | **Adli Kontrol** | **Serbest Bırakma** | **Toplam** |
| Sulh Ceza Hâkimliği | 119 | 94 | 21 | **234** |

1. **Adli Kontrol Tedbirleriaddesi kapsamında hükmedilen adli kontrol tedbirleri**

|  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **CMK’nun 109. Maddesi Kapsamında Hükmedilen Adli Kontrol Tedbirleri Sayıları** | | | | | |
|  | **CMK 109/3.a** | **CMK 109/3.b** | **CMK 109/3.c** | **DİĞER** | **Toplam** |
| Ağır Ceza Mahkemesi | 123 | 77 |  | 5 | 205 |
| 1.Asliye Ceza Mahkemesi | 29 | 27 | 0 | 1 | 57 |
| 2.Asliye Ceza Mahkemesi | 23 | 19 | 0 | 5 | 47 |
| 3. Asliye Ceza Mahkemesi | 14 | 9 | 0 | 6 | 29 |
| 4.Asliye Ceza Mahkemesi | 19 | 15 | 0 | 14 | 48 |
| 5.Asliye Ceza Mahkemesi | 22 | 9 | 0 | 1 | 32 |
| Sulh Ceza Hâkimliği | 40 | 11 |  | 13 | 64 |

1. **Hakkında Hükmün Açıklanmasının Geri Bırakılmasına Karar Verilen ve Denetim Süresi İçerisinde Yeniden Suç İşleyip Hakkında İhbarda Bulunulan Sanık Sayısı**

|  |  |
| --- | --- |
| **Hakkında HAGB Verilen ve Denetim Süresi İçerisinde Suç İşleyip Hakkında İhbarda Bulunulan Sanık Sayıları** | |
| Ağır Ceza Mahkemesi | 1 |
| 1.Asliye Ceza Mahkemesi | 58 |
| 2.Asliye Ceza Mahkemesi | 91 |
| 3. Asliye Ceza Mahkemesi | 61 |
| 4.Asliye Ceza Mahkemesi | 0 |
| 5.Asliye Ceza Mahkemesi | 0 |

1. **Ceza Mahkemeleri Tarafından Verilen Seri Muhakeme Usulü ve Basit Yargılama Usulü Karar Sayıları**

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| 1. **Mahkemeler Tarafından Verilen Seri Muhakeme Suç Sayıları** | | |
| **Mahkeme** | **Seri Muhakeme Usulü Açılan Suç Sayısı** | **Seri Muhakeme Usulü Karara Çıkan Suç Sayısı** |
| 1. Asliye Ceza Mahkemesi | 0 | 0 |
| 2.Asliye Ceza Mahkemesi | 8 | 8 |
| 3.Asliye Ceza Mahkemesi |  |  |
| 4.Asliye Ceza Mahkemesi |  |  |
| 5.Asliye Ceza Mahkemesi |  |  |

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Mahkemeler Tarafından Verilen Basit Yargılama Usulü Suç Sayıları** | | | |
| **Mahkeme** | **Basit Yargılama Usulü Kapsamına Giren Suç Sayısı** | **Basit Yargılama Usulünün Uygulanmasına Karar Verilen Suç Sayısı** | **Basit Yargılama Usulü Sonucu Karar Verilen Dosya Sayısı** |
| Ağır Ceza Mah. | 1 | 1 | 1 |
| 1. Asliye Ceza Mah. | 221 | 221 | 179 |
| 2.Asliye Ceza Mah. | 15 | 15 | 115 |
| 3.Asliye Ceza Mah. | 317 | 317 | 317 |
| 4.Asliye Ceza Mah. | 13 | 13 | 84 |
| 5.Asliye Ceza Mah. | 69 | 69 | 69 |

1. **Mahkemeler Tarafından Verilen Görevsizlik ve Yetkisizlik Karar Sayıları**

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Mahkemeler Tarafından Verilen Görevsizlik ve Yetkisizlik Karar Sayıları** | | |
| **Mahkeme** | **Görevsizlik** | **Yetkisizlik** |
| Ağır Ceza Mahkemesi | 14 | 35 |
| 1.Asliye Ceza Mahkemesi | 5 | 4 |
| 2.Asliye Ceza Mahkemesi | 4 | 4 |
| 3.Asliye Ceza Mahkemesi | 19 | 5 |
| 4.Asliye Ceza Mahkemesi | 7 | 0 |
| 5.Asliye Ceza Mahkemesi | 3 | 4 |
| Sulh Ceza Hakimliği | 0 | 0 |
| İnfaz Hakimliği | 0 | 1 |
| 1.Asliye Hukuk Mahkemesi | 32 | 7 |
| 2.Asliye Hukuk Mahkemesi | 7 | 7 |
| 3.Asliye Hukuk Mahkemesi | 10 | 0 |
| 1.Aile Mahkemesi | 6 | 1 |
| Sulh Hukuk Mahkemesi | 11 | 33 |
| Kadastro Mahkemesi | 6 | - |
| İcra Ceza Mahkemesi | - | - |
| İcra Hukuk Mahkemesi | 3 | 2 |

#### 

#### MÜLHAKAT DİKİLİ ADLİYESİ

**1.Mahkeme Kararlarına Karşı Anayasa Mahkemesi (AYM) veya Avrupa İnsan Hakları Mahkemesi’ne (AİHM) Yapılan Başvurular Neticesinde Tespit Edilen İhlal Kararları**

|  |  |
| --- | --- |
| **Anayasa Mahkemesi’ne (AYM) Yapılan Başvurular Neticesinde Tespit Edilen İhlal Kararları** | |
| **Toplam Başvuru Sayısı** | **İhlal Tespit Edilen Dosya Sayısı** |
| **-** | **-** |

|  |  |
| --- | --- |
| **Avrupa İnsan Hakları Mahkemesi’ne (AİHM) Yapılan Başvurular Neticesinde Tespit Edilen İhlal Kararları** | |
| **Toplam Başvuru Sayısı** | **İhlal Tespit Edilen Dosya Sayısı** |
| **-** | **-** |

**2.Görevlendirilen Zorunlu Müdafi Sayısı, Görevlendirilen Adli Yardım Avukat Sayısı**

|  |  |
| --- | --- |
| **Görevlendirilen Zorunlu Müdafi Sayısı, Görevlendirilen Adli Yardım Avukat Sayısı** | |
| **Zorunlu Müdafi Sayısı** | **Görevlendirilen Adli Yardım Avukat Sayısı** |
| 204 | 12 |

**3.Arabuluculuk Uygulamasına Ait Karara Bağlanan Dosya Sayısı**

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **İhtiyari Arabulucuk Uygulaması Karara Bağlanan Dosya Sayıları** | | **Dava Şartı Arabuluculuk Uygulaması Karara Bağlanan Dosya Sayıları** | |
| Anlaşma Sağlanan | 1 | Anlaşma Sağlanan | 101 |
| Anlaşma Sağlanamayan | - | Anlaşma Sağlanamayan | 471 |
| **Toplam** | **1** | **Toplam** | **572** |

**4.Davaların Temizlenme Oranları ve Reel Çalışma Oranları**

|  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Davaların Temizlenme ve Reel Çalışma Oranları** | | | | |  |  |
| **Mahkemeler** | **Yıl İçerisinde Gelen Dosya Sayısı** | **Bir Önceki Yıldan Devreden Dosya Sayısı** | **Karar Sayısı** | **Temizlenme Oranı**  **%** | **Bir önceki yıl Temizlenme Oranı** | **Reel Çalışma Oranı** |
| 1. Asliye Ceza Mahkemesi | 722 | 535 | 842 | 116,62 | 106,99 | 0,68 |
| 2.Asliye Ceza Mahkemesi | 515 | 318 | 429 | 83,30 | 115,21 | 0,52 |
| 3.Asliye Ceza Mahkemesi | 300 | 0 | 140 | 46,67 |  | 0,53 |
| Sulh Ceza Hakimliği | 1520 | 6 | 1503 | 98,88 | 100,98 | 0,98 |
| 1.Asliye Hukuk Mahkemesi | 548 | 721 | 566 | 103 | 120 | 0,44 |
| 2.Asliye Hukuk Mahkemesi | 327 | 139 | 311 | 95 | 117 | 0,66 |
| Sulh Hukuk Mahkemesi | 1190 | 361 | 1192 | 100 | 102 | 0,76 |
| İcra Hukuk mahkemesi | 144 | 37 | 138 | 95 | 98 | 0,76 |
| İcra Ceza Mahkemesi | 54 | 10 | 33 | 61,11 | 96,15 | 0,51 |

**5.Yargılamanın Yenilenmesi (CMK 311****maddesi) Talep Sayıları**

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Yargılamanın Yenilenmesi Talebi Dosyaları** | | | |
| **Mahkemeler** | **Kabul** | **Red** | **Toplam** |
| 1. Asliye Ceza Mahkemesi | 0 | 3 | **3** |
| 2.Asliye Ceza Mahkemesi | 0 | 5 | **5** |
| 3.Asliye Ceza Mahkemesi | 0 | 2 | **2** |

**6.Yargılamanın İadesi (HMK 375 maddesi) Talep Sayıları**

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Yargılamanın İadesi Talebi Dosyaları** | | | |
| **Mahkemeler** | **Kabul** | **Red** | **Toplam** |
| 1.Asliye Ceza Mahkemesi | 0 | 0 | **0** |
| 2.Asliye Ceza Mahkemesi | 0 | 0 | **0** |
| 03.Asliye Ceza Mahkemesi | 0 | 0 | **0** |
| 1.Asliye Hukuk Mahkemesi | 0 | 2 | **2** |
| 2.Asliye Hukuk Mahkemesi | 0 | 0 | **0** |
| 0Sulh Hukuk Mahkemesi | 0 | 0 | **0** |
| İcra Hukuk Mahkemesi | 0 | 0 | **0** |
| İcra Ceza Mahkemesi | 0 | 0 | **0** |

**7.Temyiz ve İstinaf İncelemelerine Giden Dosya Sayıları**

|  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Temyiz İncelemesine Giden Dosya Bilgileri** | | | | | | | |
| **Mahkeme** | **Red** | **Onama** | **Bozma** | **Düzelterek**  **Onama** | **Geri**  **Çevirme** | **Yargıtay’da** | **Giden** |
| 1. Asliye Ceza Mahkemesi | - | 4 | - | 2 | 2 | 21 | **29** |
| 2. Asliye Ceza Mahkemesi | 0 | 0 | 0 | 0 | 0 | 2 | **2** |
| 3.Asliye Ceza Mahkemesi | 0 | 0 | 0 | 0 | 0 | 3 | **3** |
| İcra Ceza Mahkemesi | 0 | 0 | 0 | 0 | 0 | 0 | **0** |

|  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| Temyiz İncelemesine Giden Dosya Bilgileri | | | | | | | |
| Mahkeme | Red | Onama | Bozma | Düzelterek  Onama | Geri  Çevirme | Yargıtay’da  Giden | Toplam |
| 1.Asliye Hukuk Mahkemesi | 1 | 2 | 0 | 1 | 1 | 10 | 15 |
| 2.Asliye Hukuk Mahkemesi | - | - | - | - | - | - | - |
| Sulh Hukuk Mahkemesi | 1 | - | 1 | - | - | 2 | 4 |
| İcra Hukuk Mahkemesi | 1 | 1 | 0 | 0 | 0 | 0 | 2 |

***Bu bölümde, her bir mahkeme için bir satır açılarak ilgili bölümler doldurulacaktır. Örnek olarak bazı mahkemeler belirtilmiştir.***

|  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **İstinaf İncelemesine Giden Dosya Bilgileri** | | | | | | |
| **Mahkeme** | **Başvurunun Reddi** | **Başvurunun Esastan Reddi** | **Düzelterek Esas Hakkında Red 303. Maddeye Göre)** | **Bozma + İlk Derece Mahkemesine Gönderme** | **Bozma + Yeniden Hüküm Kurma** | **Halen İncelemede** |
| 1. Asliye Ceza Mahkemesi | 0 | 100 | - | 31 | 9 | 120 |
| 2. Asliye Ceza Mahkemesi | 0 | 34 | 2 | 21 | 3 | 49 |
| 3.Asliye Ceza Mahkemesi | 0 | 3 | 0 | 0 | 0 | 12 |
| İcra Ceza Mahkemesi | 0 | 0 | 0 | 2 | 0 | 2 |

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| İstinaf İncelemesine Giden Dosya Bilgileri | | | | | | | | | | | | | |
| **Mahkeme** | **Başvurunun Esastan Reddi (Hmk 1-b-1)** | **Başvuru Şartlarının Gereğinin Yerine Getirilemediğinden Red (Hmk 352)** | **Başvuru Gerekçesinin Gösterilememesi Nedeniyle Red (Hmk 352)** | **Kararın Kaldırılarak Dosyanın İlk Derece Mahkemesine Gönderilmesi** | **Kararın Düzeltilerek Esas Hakkında Hüküm (Hmk 1-b-2)** | | **Yargılamada Bulunan Eksiklikler Nedeniyle Yeniden Esas Hakkında Karar (Hmk 353-1-b-3)** | **Kararın Kaldırılarak Yeniden Hüküm Verilmesi** | | **Halen İncelemede** | | | |
| 1.Asliye Hukuk Mahkemesi | 15 | 1 | 0 | 4 | 6 | | 4 | | 5 | | | 116 | |
| 2.Asliye Hukuk Mahkemesi | 5 | - | - | 1 | 1 | | - | | 1 | | | 30 | |
| Sulh Hukuk Mahkemesi | 8 | - | - | 4 | 3 | | - | | - | | | 71 | |
| İcra Hukuk Mahkemesi | 8 | 0 | 0 | 1 | 0 | 0 | | | 0 | | 3 | |

**8.Mahkemelerdeki Dava ve Suç Türlerine Göre Davaların Ortalama Bitirilme Süreleri**

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| * + - 1. **Dikili Asliye Hukuk Mahkemesi**   **En Çok Karşılaşılan 10 Dava Türüne Göre Davaların Bitirilme Süreleri Ortalaması** | | |
| **Dava Türü** | | **Ortalama Bitirilme Süresi (Gün)** |
| **1** | Alacak (İşçi İle İşveren İlişkisinden Kaynaklanan) | 652 |
| **2** | Tazminat (Ölüm Ve Cismani Zarar Sebebiyle Açılan Tazminat) | 715 |
| **3** | Boşanma (Evlilik Birliğinin Temelinden Sarsılması Nedeni İle Boşanma (Çekişmeli)) | 188 |
| **4** | Kamulaştırma (Kamulaştırmasız El Atma Nedeniyle Tazminat) | 702 |
| **5** | Tazminat (Haksız Fiilden Kaynaklanan) | 431 |
| **6** | Haksız İşgal Tazminatı (Ecrimisil) | 454 |
| **7** | Tapu İptali Ve Tescil (Muris Muvazaası Nedeniyle) | 488 |
| **8** | Tapu İptali Ve Tescil (Satın Almaya Dayalı) | 657 |
| **9** | Tazminat (Manevi Tazminat) | 1103 |
| **10** | Nüfus (Doğum Yerinin Düzeltilmesi İstemli | 129 |

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Dikili 2.Asliye Hukuk Mahkemesi**  **En Çok Karşılaşılan 10 Dava Türüne Göre Davaların Bitirilme Süreleri Ortalaması** | | |
| **Dava Türü** | | **Ortalama Bitirilme Süresi (Gün)** |
| **1** | Evlenmeye izin bekleme süresine dayalı | 19 |
| **2** | Boşanmadan sonra açılan tazminat | 125 |
| **3** | Nafaka Katılım Nafakası | 214 |
| **4** | Boşanma (anlaşmalı) | 36 |
| **5** | Çocuk Mallarının korunması | 56 |
| **6** | İtirazın iptali (Ticari Satımdan Kaynaklanan) | 347 |
| **7** | Velayet (Velayetin Kaldırılması) | 148 |
| **8** | Boşanmadan sonra açılan (katkı payı) | 719 |
| **9** | 5395 Sayılı Yasaya göre Koruma kararı | 6 |
| **10** | Boşanma (Çekişmeli) | 192 |

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Dikili Sulh Hukuk Mahkemesi**  **En Çok Karşılaşılan 10 Dava Türüne Göre Davaların Bitirilme Süreleri Ortalaması** | | |
| **Dava Türü** | | **Ortalama Bitirilme Süresi (Gün)** |
| **1** | Vesayet | 80 |
| **2** | Tanıma ve Tenfiz | 3 |
| **3** | Kiralananın Tahliyesi | 238 |
| **4** | Ortaklığın giderilmesi miras nedenli | 395 |
| **5** | Kayyımlık (Kayyım Ataması) | 133 |
| **6** | Vasiyetnamenin açılması (Noter) | 54 |
| **7** | Mirasın Gerçek Reddi | 18 |
| **8** | Mirasçılık belgesi istemi | 7 |
| **9** | Kira (Uyarlama İstemli) | 254 |
| **10** | Ortaklığın giderilmesi (Paylı mülkiyette) | 554 |

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Dikili İcra Hukuk Mahkemesi**  **En Çok Karşılaşılan 10 Dava Türüne Göre Davaların Bitirilme Süreleri Ortalaması** | | |
| **Dava Türü** | | **Ortalama Bitirilme Süresi (Gün)** |
| **1** | Kiralananın Tahliyesi(İcra) | 108 |
| **2** | İcra Emrine İtiraz | 167 |
| **3** | İhalenin Feshi | 36 |
| **4** | Meskeniyet İddiası | 94 |
| **5** | İtirazın İptali | 280 |
| **6** | İtiraz (İcra Takibine Gecikmiş İtiraz) | 62 |
| **7** | Paraya Çevirme (Borçluya Satış Yetkisi Verilmesine İlişkin Şikayetler | 15 |
| **8** | Hisseli Malın Satış Şekli | 11 |
| **9** | Takibin Taliki Veya İptali | 112 |
| **10** | İhtiyati Haczin Kaldırılması | 134 |

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Dikili 1. Asliye Ceza Mahkemesi**  **Suç Türlerine Göre Davaların Bitirilme Süreleri Ortalaması** | | |
| **Suç Türü** | | **Ortalama Bitirilme Süresi (Gün)** |
| **1** | Türk Vatandaşı veya Yabancının Yurt Dışına Çıkmasına İmkan Sağlama | 2156 |
| **2** | Kullanmak İçin Uyuşturucu veya Uyarıcı Madde Satın Almak, Kabul Etmek, Bulundurmak ve Kullanmak | 120 |
| **3** | Sesli Yazılı veya Görüntülü Bir İleti İle Hakaret | - |
| **4** | Kadına Karşı Basit Yaralama | 79 |
| **5** | Mala Zarar Verme | 300 |
| **6** | Silahla Tehdit | - |
| **7** | Ruhsatsız Ateşli Silahlarla Mermileri Satın Alma veya Taşıma veya Bulundurma | - |
| **8** | Bina İçinde Muhafaza Altına Alınmış Olan Eşya Hakkında Hırsızlık | 800 |
| **9** | 2863 Sayılı Yasaya Muhalefet | - |
| **10** | Hakaret | 148 |

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Dikili 2. Asliye Ceza Mahkemesi**  **Suç Türlerine Göre Davaların Bitirilme Süreleri Ortalaması** | | |
| **Suç Türü** | | **Ortalama Bitirilme Süresi (Gün)** |
| **1** | Türk Vatandaşı veya Yabancının Yurt Dışına Çıkmasına İmkan Sağlama | 865 |
| **2** | Kullanmak İçin Uyuşturucu veya Uyarıcı Madde Satın Almak, Kabul Etmek, Bulundurmak ve Kullanmak | 215 |
| **3** | Sesli Yazılı veya Görüntülü Bir İleti İle Hakaret | 255 |
| **4** | Kadına Karşı Basit Yaralama | 94 |
| **5** | Mala Zarar Verme | 392 |
| **6** | Silahla Tehdit | 406 |
| **7** | Ruhsatsız Ateşli Silahlarla Mermileri Satın Alma veya Taşıma veya Bulundurma | 66 |
| **8** | Bina İçinde Muhafaza Altına Alınmış Olan Eşya Hakkında Hırsızlık | 473 |
| **9** | 2863 Sayılı Yasaya Muhalefet | 455 |
| **10** | Hakaret | 316 |

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Dikili 3. Asliye Ceza Mahkemesi**  **Suç Türlerine Göre Davaların Bitirilme Süreleri Ortalaması** | | |
| **Suç Türü** | | **Ortalama Bitirilme Süresi (Gün)** |
| **1** | Kullanmak İçin Uyuşturucu veya Uyarıcı Madde Satın Almak, Kabul Etmek, Bulundurmak ve Kullanmak | 47 |
| **2** | Sesli Yazılı veya Görüntülü Bir İleti İle Hakaret | 28 |
| **3** | Mala Zarar Verme | 67 |
| **4** | 4708 Sayılı Yasaya Muhalefet | 51 |
| **5** | Hakaret | 60 |
| **6** | Tehdit | 47 |
| **7** | Ruhsatsız Ateşli Silahlarla Mermileri Satın Alma veya Taşıma veya Bulundurma | 63 |
| **8** | Kadına Karşı Basit Yaralama | 34 |
| **9** | Alkol veya Uyuşturucu Maddenin Etkisi Altındayken Araç Kullanma | 28 |
| **10** | Trafik Güvenliğini Tehlikeye Sokmak | 46 |

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Dikili İcra Ceza Mahkemesi**  **Suç Türlerine Göre Davaların Bitirilme Süreleri Ortalaması** | | |
| **Suç Türü** | | **Ortalama Bitirilme Süresi (Gün)** |
| **1** | Borçlunun Ödeme Şartını İhlali | 47 |
| **2** | Tüzel Kişi Sorumlusunun Karşılıksız Çek Düzenlemesi | 23 |
| **3** | Çekle ilgili karşılıksızdır işlemi yapılmasına sebebiyet verme | 85 |
| **4** | Nafaka hükümlerine uymamak. | 92 |
| **5** |  |  |
| **6** |  |  |
| **7** |  |  |
| **8** |  |  |
| **9** |  |  |
| **10** |  |  |

**9.Sulh Ceza Hâkimliklerince Yapılan Sorgu Sayısı, Sorgu Neticesinde Verilen Tutuklama, Adli Kontrol ve Serbest Bırakma Karar Sayısı**

|  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- |
| **Sulh Ceza Hâkimliklerince Yapılan Sorgu Sayıları** | | | | |
| **Hâkimlikler** | **Tutuklama** | **Adli Kontrol** | **Serbest Bırakma** | **Toplam** |
| Dikili Sulh Ceza Hâkimliği | 59 | 49 | 7 | **115** |

**10.Adli Kontrol Tedbirlerimaddesi kapsamında hükmedilen adli kontrol tedbirleri**

|  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **CMK’nun 109. Maddesi Kapsamında Hükmedilen Adli Kontrol Tedbirleri Sayıları** | | | | | |
|  | **CMK 109/3.a** | **CMK 109/3.b** | **CMK 109/3.c** | **DİĞER** | **Toplam** |
| 1. Asliye Ceza Mahkemesi | 28 | 44 | 0 | 2 | 74 |
| 2.Asliye Ceza Mahkemesi | 25 | 16 | 0 | 0 | 41 |
| 3.Asliye Ceza Mahkemesi | 26 | 39 | 1 | 11 | 77 |
| Dikili Sulh Ceza Hâkimliği | 36 | 17 | 0 | 3 | 56 |

**11.Hakkında Hükmün Açıklanmasının Geri Bırakılmasına Karar Verilen ve Denetim Süresi İçerisinde Yeniden Suç İşleyip Hakkında İhbarda Bulunulan Sanık Sayısı**

|  |  |
| --- | --- |
| **Hakkında HAGB Verilen ve Denetim Süresi İçerisinde Suç İşleyip Hakkında İhbarda Bulunulan Sanık Sayıları** | |
| 1. Asliye Ceza Mahkemesi | 52 |
| 2.Asliye Ceza Mahkemesi | 29 |
| 3.Asliye Ceza Mahkemesi | 6 |

**12.Ceza Mahkemeleri Tarafından Verilen Seri Muhakeme Usulü ve Basit Yargılama Usulü Karar Sayıları**

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Mahkemeler Tarafından Verilen Seri Muhakeme Suç Sayıları** | | |
| **Mahkeme** | **Seri Muhakeme Usulü Açılan Suç Sayısı** | **Seri Muhakeme Usulü Karara Çıkan Suç Sayısı** |
| Dikili 1. Asliye Ceza Mahkemesi | 17 | 17 |
| Dikili 2. Asliye Ceza Mahkemesi | 129 | 129 |
| Dikili 3.Asliye Ceza Mahkemesi | 0 | 0 |

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Mahkemeler Tarafından Verilen Basit Yargılama Usulü Suç Sayıları** | | | |
| **Mahkeme** | **Basit Yargılama Usulü Kapsamına Giren Suç Sayısı** | **Basit Yargılama Usulünün Uygulanmasına Karar Verilen Suç Sayısı** | **Basit Yargılama Usulü Sonucu Karar Verilen Dosya Sayısı** |
| 1. Asliye Ceza Mahkemesi | 37 | 121 | 121 |
| 2. Asliye Ceza Mahkemesi | 84 | 84 | 72 |
| 3.Asliye Ceza Mahkemesi | 19 | 19 | 18 |

1. **Mahkemeler Tarafından Verilen Görevsizlik ve Yetkisizlik Karar Sayıları**

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Mahkemeler Tarafından Verilen Görevsizlik ve Yetkisizlik Karar Sayıları** | | |
| **Mahkeme** | **Görevsizlik** | **Yetkisizlik** |
| 1. Asliye Ceza Mahkemesi | 8 | 4 |
| 2.Asliye Ceza Mahkemesi | 0 | 0 |
| 3.Asliye Ceza Mahkemesi | 1 | 3 |
| Sulh Ceza Hakimliği |  |  |
| 1.Asliye Hukuk Mahkemesi | 41 | 14 |
| 2.Asliye Hukuk Mahkemesi | - | 6 |
| Sulh Hukuk Mahkemesi | 4 | 42 |
| İcra Hukuk Mahkemesi | 0 | 3 |
| İcra Ceza Mahkemesi | 0 | 0 |

#### MÜLHAKAT KINIK ADLİYESİ

1. **Mahkeme Kararlarına Karşı Anayasa Mahkemesi (AYM) veya Avrupa İnsan Hakları Mahkemesi’ne (AİHM) Yapılan Başvurular Neticesinde Tespit Edilen İhlal Kararları**

|  |  |
| --- | --- |
| **Anayasa Mahkemesi’ne (AYM) Yapılan Başvurular Neticesinde Tespit Edilen İhlal Kararları** | |
| **Toplam Başvuru Sayısı** | **İhlal Tespit Edilen Dosya Sayısı** |
| **-** | **-** |
|  |  |

|  |  |
| --- | --- |
| **Avrupa İnsan Hakları Mahkemesi’ne (AİHM) Yapılan Başvurular Neticesinde Tespit Edilen İhlal Kararları** | |
| **Toplam Başvuru Sayısı** | **İhlal Tespit Edilen Dosya Sayısı** |
| **-** | **-** |

1. **Görevlendirilen Zorunlu Müdafi Sayısı, Görevlendirilen Adli Yardım Avukat Sayısı**

|  |  |
| --- | --- |
| **Görevlendirilen Zorunlu Müdafi Sayısı, Görevlendirilen Adli Yardım Avukat Sayısı** | |
| **Zorunlu Müdafi Sayısı** | **Görevlendirilen Adli Yardım Avukat Sayısı** |
| **259** | **8** |

1. **Arabuluculuk Uygulamasına Ait Karara Bağlanan Dosya Sayısı**

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **İhtiyari Arabulucuk Uygulaması Karara Bağlanan Dosya Sayıları** | | **Dava Şartı Arabuluculuk Uygulaması Karara Bağlanan Dosya Sayıları** | |
| Anlaşma Sağlanan | - | Anlaşma Sağlanan | 18 |
| Anlaşma Sağlanamayan | - | Anlaşma Sağlanamayan | 158 |
| **Toplam** | **-** | **Toplam** | **176** |

1. **Davaların Temizlenme Oranları ve Reel Çalışma Oranları**

|  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Davaların Temizlenme ve Reel Çalışma Oranları** | | | | | | |
| **Mahkemeler** | **Yıl İçerisinde Gelen Dosya Sayısı** | **Bir Önceki Yıldan Devreden Dosya Sayısı** | **Karar Sayısı** | **Temizlenme Oranı**  **%** | **Bir önceki yıl Temizlenme Oranı** | **Reel Çalışma Oranı** |
| 1. Asliye Ceza Mahkemesi | 758 | 593 | 362 | 47,75 | 90,38 | % 26,79 |
| 2.Asliye Ceza Mahkemesi | 470 | 0 | 96 | 20,43 | - | %20,43 |
| Sulh Ceza Hâkimliği | 530 | 4 | 523 | 98,68 | 102,80 | % 97,94 |
| Asliye Hukuk Mahkemesi | 323 | 356 | 292 | 90,40 | % 111 | % 43 |
| Sulh Hukuk Mahkemesi | 577 | 244 | 589 | 102,07 | %92 | %71,74 |
| İcra Hukuk Mahkemesi | 20 | 11 | 18 | 90 | % 116 | % 58,06 |
| İcra Ceza Mahkemesi | 14 | 1 | 4 | 28,57 | % 142,85 | % 26,66 |

1. **Yargılamanın Yenilenmesi (CMK 311 maddesi) Talep Sayıları**

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Yargılamanın Yenilenmesi Talebi Dosyaları** | | | |
| **Mahkemeler** | **Kabul** | **Red** | **Toplam** |
| Asliye Ceza Mahkemesi | 0 | 0 | **0** |

1. **Yargılamanın İadesi (HMK 375maddesi) Talep Sayıları**

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Yargılamanın İadesi Talebi Dosyaları** | | | |
| **Mahkemeler** | **Kabul** | **Red** | **Toplam** |
| Asliye Hukuk Mahkemesi | 0 | 0 | **0** |
| Sulh Hukuk Mahkemesi | 0 | 0 | **0** |

1. **Temyiz ve İstinaf İncelemelerine Giden Dosya Sayıları**

|  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Temyiz İncelemesine Giden Dosya Bilgileri** | | | | | | | |
| **Mahkeme** | **Red** | **Onama** | **Bozma** | **Düzelterek**  **Onama** | **Geri**  **Çevirme** | **Yargıtay’da** | **Giden** |
| 1.Asliye Ceza Mahkemesi | 1 | - | - | 2 | 1 | 5 | **9** |
| 2.Asliye Ceza Mahkemesi | - | - | - | - | - | - |  |
| Asliye Hukuk Mahkemesi | - | 1 | - | - | - | - | **1** |
| Sulh Hukuk Mahkemesi | - | - | - | - | - | - |  |

|  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **İstinaf İncelemesine Giden Dosya Bilgileri** | | | | | | |
| **Mahkeme** | **Başvurunun Reddi** | **Başvurunun Esastan Reddi** | **Düzelterek Esas Hakkında Red 303. Maddeye Göre)** | **Bozma + İlk Derece Mahkemesine Gönderme** | **Bozma + Yeniden Hüküm Kurma** | **Halen İncelemede** |
| 1.Asliye Ceza Mahkemeleri | 0 | 53 | - | 26 | - | 51 |
| 2.Asliye Ceza Mahkemesi | - | 1 | - | 1 | - | 16 |
| Kınık İcra Ceza Mahkemesi | - | - | - | **-** | **-** | **-** |

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **İstinaf İncelemesine Giden Dosya Bilgileri** | | | | | | | | | | | | | |
| **Mahkeme** | **Başvurunun Esastan Reddi (Hmk 1-b-1)** | **Başvuru Şartlarının Gereğinin Yerine Getirilemediğinden Red (Hmk 352)** | **Başvuru Gerekçesinin Gösterilememesi Nedeniyle Red (Hmk 352)** | **Kararın Kaldırılarak Dosyanın İlk Derece Mahkemesine Gönderilmesi** | **Kararın Düzeltilerek Esas Hakkında Hüküm (Hmk 1-b-2)** | | **Yargılamada Bulunan Eksiklikler Nedeniyle Yeniden Esas Hakkında Karar (Hmk 353-1-b-3)** | **Kararın Kaldırılarak Yeniden Hüküm Verilmesi** | | **Halen İncelemede** | | | |
| Asliye Hukuk Mahkemesi | 5 | - | - | 1 | 3 | | **-** | | **1** | | | **53** | |
| Sulh Hukuk Mahkemesi | 1 | 1 | - | - | - | **-** | | | **-** | | **9** | |
| İcra Hukuk Mahkemesi | 1 | 1 | - | - | - | **-** | | | **1** | | **1** | |

1. **Mahkemelerdeki Dava ve Suç Türlerine Göre Davaların Ortalama Bitirilme Süreleri**

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Kınık Asliye Hukuk Mahkemesi**  **En Çok Karşılaşılan 10 Dava Türüne Göre Davaların Bitirilme Süreleri Ortalaması** | | |
| **Dava Türü** | | **Ortalama Bitirilme Süresi (Gün)** |
| **1** | Boşanma | 319 |
| **2** | Alacak (İşçi İle İşveren İlişkisinden Kaynaklanan) | 726 |
| **3** | Muhdesat Aidiyetin Tespiti | 749 |
| **4** | İtirazın İptali (Haksız Eylemden Kaynaklanan Zarar Nedeniyle) | 723 |
| **5** | Nüfus (Diğer Kayıtların Düzeltilmesi İstemli) | 390 |
| **6** | Nafaka (Nafakanın Artırımı) | 255 |
| **7** | Haksız İşgal Tazminatı (Ecrimisil) | 505 |
| **8** | Tapu İptali ve Tescil (Muris Muvazaası) | 996 |
| **9** | Mirasçılık Belgesinin İptali | 941 |
| **10** | Tespit (İşe İade İstemli) | 680 |

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Kınık Sulh Hukuk Mahkemesi**  **En Çok Karşılaşılan 10 Dava Türüne Göre Davaların Bitirilme Süreleri Ortalaması** | | |
| **Dava Türü** | | **Ortala Bitirilme Süresi (Gün)** |
| **1** | Mirasçılık Belgesi İstemi | 26 |
| **2** | Vesayet | 242 |
| **3** | 4721 Sayılı TMK Gereğince Tedavi Amaçlı Kişisel Koruma Kararı | 249 |
| **4** | Ortaklığın Giderilmesi (Paylı Mülkiyette) | 864 |
| **5** | Tapu Kaydında Düzeltim (Kayıt Düzeltim İstemli) | 412 |
| **6** | Ortaklığın giderilmesi(Paylı mülkiyet) | 512 |
| **7** | Kayyımlık (Kayyım Atanması) | 380 |
| **8** | Vasiyetname Açılması (Noter) | 187 |
| **9** | Mirasın Gerçek Reddi | 222 |
| **10** | Elbirliği Mülkiyetinin Paylı Mülkiyete Çevrilmesi | 616 |

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Kınık İcra Hukuk Mahkemesi**  **En Çok Karşılaşılan 10 Dava Türüne Göre Davaların Bitirilme Süreleri Ortalaması** | | |
| **Dava Türü** | | **Ortala Bitirilme Süresi (Gün)** |
| **1** | Kıymet Takdirine İtiraz | 274 |
| **2** | İcra Takibine İtiraz (Borca İtiraz) | 238 |
| **3** | Kiralananın Tahliyesi (İcra) | 61 |
| **4** | İmzaya İtiraz | 282 |
| **5** | Şikayet (İcra Memur Muamelesi) | 41 |
| **6** | İhalenin Feshi | 333 |
| **7** | Takibin Taliki Veya İptali | 108 |
| **8** | Takas Mahsup Talebi | 358 |
| **9** | İpotek (İpoteğin Kaldırılması (Fekki)) | 89 |
| **10** | Sıra Cetvelindeki Sıraya İtiraz | 101 |

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Kınık 1.Asliye Ceza Mahkemesi**  **Suç Türlerine Göre Davaların Bitirilme Süreleri Ortalaması** | | |
| **Suç Türü** | | **Ortalama Bitirilme Süresi (Gün)** |
| **1** | Basit Yaralama | 356 |
| **2** | Alkol veya Uyuşturucu Maddenin Etkisi Altındayken Araç Kullanma | 85 |
| **3** | Trafik Güvenliğini Tehlikeye Sokma | 44 |
| **4** | Ruhsatsız Ateşli Silahlarla Mermileri Satın Alma veya Taşıma veya Bulundurma | 125 |
| **5** | Kullanmak İçin Uyuşturucu veya Uyarıcı Madde Satın Almak, Kabul Etmek, Bulundurmak ve Kullanmak | 289 |
| **6** | Kasten Yaralama | 434 |
| **7** | Mala Zarar Verme | 386 |
| **8** | Hakaret | 338 |
| **9** | Bina İçinde Muhafaza Altına Alınmış Olan Eşya Hakkında Hırsızlık | 522 |
| **10** | Silahla Tehdit | 411 |

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Kınık 2.Asliye Ceza Mahkemesi**  **Suç Türlerine Göre Davaların Bitirilme Süreleri Ortalaması** | | |
| **Suç Türü** | | **Ortalama Bitirilme Süresi (Gün)** |
| **1** | Basit Yaralama | 78 |
| **2** | Hakaret | 73 |
| **3** | Kullanmak İçin Uyuşturucu veya Uyarıcı Madde Satın Almak, Kabul Etmek, Bulundurmak ve Kullanmak | 72 |
| **4** | Alkol veya Uyuşturucu Maddenin Etkisi Altındayken Araç Kullanma | 86 |
| **5** | Kasten Yaralama | 80 |
| **6** | Silahla Tehdit | 54 |
| **7** | Tehdit | 90 |
| **8** | Mala Zarar Verme | 53 |
| **9** | Ruhsatsız Ateşli Silahlarla Mermileri Satın Alma veya Taşıma veya Bulundurma | 69 |
| **10** | Bina İçinde Muhafaza Altına Alınmış Olan Eşya Hakkında Hırsızlık | 36 |

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Kınık İcra Ceza Mahkemesi**  **Suç Türlerine Göre Davaların Bitirilme Süreleri Ortalaması** | | |
| **Suç Türü** | | **Ortala Bitirilme Süresi (Gün)** |
| **1** | Nafaka Hükümlerine Uymamak | 114 |
| **2** | Borçlunun Ödeme Şartını İhlali | 69 |

1. **Sulh Ceza Hâkimliklerince Yapılan Sorgu Sayısı, Sorgu Neticesinde Verilen Tutuklama, Adli Kontrol ve Serbest Bırakma Karar Sayısı**

|  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- |
| **Sulh Ceza Hâkimliklerince Yapılan Sorgu Sayıları** | | | | |
| **Hâkimlikler** | **Tutuklama** | **Adli Kontrol** | **Serbest Bırakma** | **Toplam** |
| Kınık Sulh Ceza Hâkimliği | 37 | 74 | 8 | **119** |

1. **Adli Kontrol Tedbirleri**

**psamında hükmedilen adli kontrol tedbirleri**

|  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **CMK’nun 109. Maddesi Kapsamında Hükmedilen Adli Kontrol Tedbirleri Sayıları** | | | | | |
|  | **CMK 109/3.a** | **CMK 109/3.b** | **CMK 109/3.c** | **DİĞER**  **1**109/3-l**/3-l10** | **Toplam** |
| 1.Asliye Ceza Mahkemesi | **24** | **31** | **-** | **1** | **56** |
| 2. Asliye Ceza Mahkemesi | **33** | **37** | **-** | **-** | **70** |
| Kınık İcra Ceza Mahkemesi | **0** | **0** | **0** | **0** | **0** |
| Kınık Sulh Ceza Hâkimliği | **16** | **12** | **-** | **-** | **28** |

1. **Hakkında Hükmün Açıklanmasının Geri Bırakılmasına Karar Verilen ve Denetim Süresi İçerisinde Yeniden Suç İşleyip Hakkında İhbarda Bulunulan Sanık Sayısı**

|  |  |
| --- | --- |
| **Hakkında HAGB Verilen ve Denetim Süresi İçerisinde Suç İşleyip Hakkında İhbarda Bulunulan Sanık Sayıları** | |
| İcra Ceza Mahkemesi | 0 |
| Asliye Ceza Mahkemesi | 93 |

1. **Ceza Mahkemeleri Tarafından Verilen Seri Muhakeme Usulü ve Basit Yargılama Usulü Karar Sayıları**

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Mahkemeler Tarafından Verilen Seri Muhakeme Suç Sayıları** | | |
| **Mahkeme** | **Seri Muhakeme Usulü Açılan Suç Sayısı** | **Seri Muhakeme Usulü Karara Çıkan Suç Sayısı** |
| 1. Asliye Ceza Mahkemesi | 143 | 143 |
| 2.Asliye Ceza Mahkemesi | 0 | 0 |

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Mahkemeler Tarafından Verilen Basit Yargılama Usulü Suç Sayıları** | | | |
| **Mahkeme** | **Basit Yargılama Usulü Kapsamına Giren Suç Sayısı** | **Basit Yargılama Usulünün Uygulanmasına Karar Verilen Suç Sayısı** | **Basit Yargılama Usulü Sonucu Karar Verilen Dosya Sayısı** |
| 1.Asliye Ceza Mahkemesi | 18 | 18 | 23 |
| 2.Asliye Ceza Mahkemesi | 93 | 93 | 134 |

1. **Mahkemeler Tarafından Verilen Görevsizlik ve Yetkisizlik Karar Sayıları**

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Mahkemeler Tarafından Verilen Görevsizlik ve Yetkisizlik Karar Sayıları** | | |
| **Mahkeme** | **Görevsizlik** | **Yetkisizlik** |
| 1. Asliye Ceza Mahkemesi | 0 | 2 |
| 2. Asliye Ceza Mahkemesi | 1 | 1 |
| İcra Ceza Mahkemesi | 0 | 0 |
| Asliye Hukuk Mahkemesi | 4 | 3 |
| Sulh Hukuk Mahkemesi | 2 | 2 |
| İcra Hukuk Mahkemesi | 0 | 0 |

### İCRA ve İFLAS DAİRELERİNE İLİŞKİN BİLGİLER

#### MERKEZ BERGAMA ADLİYESİ

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Bergama İcra Dairesi** | | | |
|  | **Bergama İcra Dairesi** |  |
| Esas |  |  |
| İnfazen Kapatılan | 697 |  |
| Haricen Tahsille Kapatılan | 1318 |  |
| Takipsizlikle Kapatılan | 3324 |  |
| Vazgeçme/Feragat ile Kapatılan | 107 |  |
| Aciz Vesikası ile Kapatılan | 4 |  |
| İİK 150/e Maddesi Gereği Kapatılan | 1 |  |
| İİK 193 Maddesi Gereği Kapatılan | - |  |
| Rehin Açığı Nedeniyle Kapatılan | - |  |
| Takibin İptali Nedeniyle Kapatılan | 10 |  |
| Yetkisizlik Nedeniyle Kapatılan | 20 |  |
| Birleştirme | 1 |  |
| 7420 Sayılı Kanunun Geçici 2.Maddesi Kapsamında Feragat | - |  |
| 7420 Sayılı Kanunun Geçici 3.Maddesi Kapsamında Feragat | 73 |  |
| Talimat |  |  |
| İnfazen Kapatılan Talimat | 386 |  |
| Takipsizlik Nedeniyle Kapatılan Talimat | 232 |  |
| Birleştirilen Talimat | - |  |

#### MÜLHAKAT ADLİYELERİ

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Dikili İcra Dairesi** | | | |
|  | **Dikili İcra Dairesi** |  |
| Esas | -- |  |
| İnfazen Kapatılan | 311 |  |
| Haricen Tahsille Kapatılan | 304 |  |
| Takipsizlikle Kapatılan | 1 |  |
| Vazgeçme/feragat ile Kapatılan | 40 |  |
| Aciz Vesikası ile Kapatılan | - |  |
| İİK 150/e Maddesi Gereği Kapatılan | - |  |
| İİK 193 Maddesi Gereği Kapatılan | - |  |
| Rehin Açığı Nedeniyle Kapatılan | - |  |
| Takibin İptali Nedeniyle Kapatılan | 25 |  |
| Yetkisizlik Nedeniyle Kapatılan | 4 |  |
| Talimat | - |  |
| İnfazen Kapatılan Talimat | 160 |  |
| Takipsizlik Nedeniyle Kapatılan Talimat | - |  |
| Birleştirilen Talimat | -- |  |
| **Kınık İcra Dairesi** | | | |
|  | **Kınık İcra Dairesi** |  |
| Esas |  |  |
| İnfazen Kapatılan | 100 |  |
| Haricen Tahsille Kapatılan | 177 |  |
| Takipsizlikle Kapatılan | 2 |  |
| Vazgeçme/Feragat ile Kapatılan | 9 |  |
| Aciz Vesikası ile Kapatılan | - |  |
| İİK 150/e Maddesi Gereği Kapatılan | - |  |
| İİK 193 Maddesi Gereği Kapatılan | - |  |
| Rehin Açığı Nedeniyle Kapatılan | - |  |
| Takibin İptali Nedeniyle Kapatılan | 2 |  |
| Yetkisizlik Nedeniyle Kapatılan | 4 |  |
| Talimat | - |  |
| İnfazen Kapatılan Talimat | 99 |  |
| Takipsizlik Nedeniyle Kapatılan Talimat | 9 |  |
| Birleştirilen Talimat | - |  |

### E. ÖN BÜRO VE MEDYA İLETİŞİM BÜROLARINA İLİŞKİN BİLGİLER

**1.Ön Büroların Baktıkları İş Sayıları**

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Ön Büroya Gelen İş Tablosu** | | | | | | | | | | | | | |
|  | ***Ocak*** | ***Şubat*** | ***Mart*** | ***Nisan*** | ***Mayıs*** | ***Haziran*** | ***Temmuz*** | ***Ağustos*** | ***Eylül*** | ***Ekim*** | ***Kasım*** | ***Aralık*** |
| Cumhuriyet Başsavcılığı | 599 | 602 | 586 | 525 | 472 | 574 | 508 | 565 | 761 | 784 | 529 | 1452 |
| Hukuk Mahkemesi | 8597 | 8669 | 12151 | 7098 | 7697 | 6215 | 7392 | 5234 | 8066 | 9120 | 9792 | 12208 |
| Ceza Mahkemesi | 3141 | 3370 | 3099 | 3217 | 3315 | 2971 | 3413 | 2947 | 3521 | 3478 | 3576 | 3781 |
| **TOPLAM** | 12337 | 12641 | 15836 | 10840 | 11484 | 9760 | 11313 | 8746 | 12348 | 13382 | 13897 | 17441 |

**2.Medya İletişim Büroları**

|  |  |
| --- | --- |
| **Medya İletişim Büroları** | |
| Personel Sayısı | 1 |
| Yapılan Basın Açıklaması Sayısı | - |

### F. CEZALARIN İNFAZINA İLİŞKİN BİLGİLER

#### İLAMAT ve İNFAZ İŞLEMLERİ

**BERGAMA ADLİYESİ**

|  |  |
| --- | --- |
| **İnfaza Verilen Hapis ve Adli Para Cezaları Sayıları** | |
| İlamat Sayısı | 10232 |
| Geçmiş Yıllardan Devreden Evrak | 18529 |
| Toplam Evrak | 28761 |
| Yıl İçinde Çıkan Evrak | 5956 |

**DİKİLİ ADLİYESİ**

|  |  |
| --- | --- |
| **İnfaza Verilen Hapis ve Adli Para Cezaları Sayıları** | |
| İlamat Sayısı | 4419 |
| Geçmiş Yıllardan Devreden Evrak | 6996 |
| Toplam Evrak | 11415 |
| Yıl İçinde Çıkan Evrak | 1977 |

**KINIK ADLİYESİ**

|  |  |
| --- | --- |
| **İnfaza Verilen Hapis ve Adli Para Cezaları Sayıları** | |
| İlamat Sayısı | 435 |
| Geçmiş Yıllardan Devreden Evrak | 1254 |
| Toplam Evrak | 1689 |
| Yıl İçinde Çıkan Evrak | 327 |

#### DENETİMLİ SERBESTLİK

| **Karar Türü** | **Açık Dosya Sayısı** | **Kapalı Dosya Sayısı** | **Toplam** |
| --- | --- | --- | --- |
| **HAPİS CEZASININ ERTELENMESİ** | 6 | 0 | 6 |
| **BELLİ HAKLARI KULLANMAKTAN YOKSUN BIRAKILMA** | 0 | 2 | 2 |
| **TEDAVİ VE DENETİMLİ SERBESTLİK** | 212 | 340 | 553 |
| **ETKİN PİŞMANLIK** | 2 | 4 | 6 |
| **ADLİ KONTROL** | 137 | 235 | 372 |
| **HÜKMÜN AÇIKLANMASI-NIN GERİ BIRAKILMASI** | 0 | 0 | 0 |
| **DENETİMLİ SERBESTLİK TEDBİRİ UYGULANARAK CEZALARIN İNFAZI** | 990 | 1488 | 2478 |
| **ADLİ PARA CEZASI** | 61 | 103 | 164 |
| **KOŞULLU SALIVERİLME** | 0 | 0 | 0 |
| **GÜVENLİK TEDBİRLERİ** | 0 | 0 | 0 |
| **HAPİS CEZASININ KONUTTA ÇEKTİRİLMESİ** | 0 | 0 | 0 |
| **KORUYUCU VE DESTEKLEYİCİ TEDBİRLER-DENETİM ALTINA ALMA** | 0 | 0 | 0 |

**KORUMA KURULLARI FAALİYETLERİ**

*Bergama Cumhuriyet Başsavcılığı Koruma Kurulu Başkanlığı Faaliyetleri*

|  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- |
|  | 2024 **YILI** | | 2024 **YILI** | |
| **CEZA İNFAZ KURUMLARINDAN SALIVERİLENLER** | | **SUÇTAN ZARAR GÖRENLER** | |
| BAŞVURAN KİŞİ SAYISI | YARDIM YAPILAN KİŞİ SAYISI | BAŞVURAN KİŞİ SAYISI | YARDIM YAPILAN KİŞİ SAYISI |
| 1 | 0 | 0 | 0 |
| **YARDIM TÜRLERİ** | TALEP EDİLEN YARDIM SAYISI | YAPILAN YARDIM SAYISI | TALEP EDİLEN YARDIM SAYISI | YAPILAN YARDIM SAYISI |
| Ayni |  |  |  |  |
| Nakdi |  |  |  |  |
| İş | 1 | 0 |  |  |
| Kredi |  |  |  |  |
| Eğitim |  |  |  |  |
| Sağlık |  |  |  |  |
| Psikososyal |  |  |  |  |
| Diğer |  |  |  |  |
| ***Toplam*** |  |  |  |  |

***Ser***

### G. DİĞER ADALET KURUMLARINA İLİŞKİN BİLGİLER

#### BARO BİLGİLERİ

1. ***BERGAMA ADLİYESİ***
2. **Baro Temsilcisi : Av.Gürsel ÖZTAŞ**
3. **Telefon Numarası : 0 532 240 05 95**
4. ***DİKİLİ ADLİYESİ***
5. **Baro Temsilcisi : Av.Melis EĞRİLMEZ**
6. **Telefon Numarası : 0 507 579 92 22**
7. ***KINIK ADLİYESİ***
8. **Baro Temsilcisi : Av.Esra KOCABAŞ**
9. **Telefon Numarası : 0507 135 25 99**

#### NOTERLİK BİLGİLERİ

1. **BERGAMA**
2. **Bergama 1. Noteri : Kamil ÇETİNKAYA**
3. **Telefon Numarası: 0232 633 24 32**
4. **Bergama 2. Noteri : Nuray SAYAR**
5. **Telefon Numarası : 0232 633 20 58**
6. **Bergama 3.Noteri : Nevin TÜRKOĞLU**
7. **Telefon Numarası : 0 232 632 00 03**

**Bergama 4. Noteri : Hüseyin Deniz ARSLAN**

**Telefon Numarası : 0 232 633 35 33**

1. **DİKİLİ**
2. **Dikili Noteri : Lale ÇALIŞKAN**
3. **Telefon Numarası: 0232 671 91 71**
4. **KINIK**
5. **Kınık Noteri : Ertan ÖZBEK**
6. **Telefon Numarası : 0505 216 44 42**

#### BİLİRKİŞİLİK BÖLGE KURULLARI BİLGİLERİ

***Bilirkişi Bölge Kurulu Bulunmamaktadır.***

### H. DİĞER BİLGİLER

**1. Adalet Komisyonu Tarafından Göreve Yeni Başlayan Memurlara ve Diğer Personele Verilen Eğitimler**

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Yeni Memurlara Verilen Eğitimler** | | |
| **Eğitimler** | **Tamamlanan** | **Devam eden** |
| Temel Eğitim | 2 |  |
| Hazırlayıcı Eğitim | 2 |  |
| Staj Eğitimi | 2 |  |
| Diğer | - |  |

## 3. DEĞERLENDİRME ve SONUÇ

Demokratik hukuk devletlerinde hesap verilebilirlik ve şeffaflık, kamu hizmetlerinin vazgeçilmez birer unsuru haline gelmiş olup, devlet organlarının işleyişinin ve yürütülen tüm hizmetlerin, kolayca anlaşılabilir ve açık bir şekilde kamuoyuna sunulması gerekmektedir. Bu gereklilik yargı hizmetleri için de geçerlidir. İş bu faaliyet raporu bu bilinçle hareket edilerek önemle ve titizlikle hazırlanmıştır.

Yargısal faaliyetleri yerine getirirken karşılaşılan fiziksel ve psikolojik zorluklara rağmen yargı mensupları üzerlerine düşen yükümlülükleri hukuk kurallarına bağlı kalarak, yılmadan, fedakarca, her hal ve koşulda yerine getirmektedirler ki bu; adalete olan bağlılığın, adaletin gerçekleşip insanlığa hizmet etmesi gerekliliğinin ve aynı zamanda bir yönüyle ahlaki sorumluluğun bir sonucudur. Yargıya olan güvenin azalması toplumun huzur ve barışını derinden etkileyecek, adalete olan inancı temelden sarsacaktır. Hakimler ve Cumhuriyet Savcıları yargıya olan güvenin azalmasına, adalet duygusunun zedelenmesine yol açacak her türlü davranıştan gerek özel gerekse iş hayatlarında kaçınmak zorundadırlar. Bu bağlamda tarafsız ve adil olunduğu kadar tarafsız ve adil görünmek de önemlidir.

İnsan Hakları Evrensel Beyannamesi, herkesin, hak ve yükümlülükleri belirlenirken ve kendisine bir suç yüklenirken, davasının bağımsız ve tarafsız bir mahkeme tarafından hakça ve açık olarak görülmesini istemeye hakkı olduğu ilkesini temel ilke olarak tanımakta ve günümüzde, insan hakları ve hukukun üstünlüğü ilkesine bağlı olan her devlette, şeffaflık ilkesinin yargının temel unsuru olduğu evrensel kabul görmektedir.

Buradan hareketle adaletin tesisi amacıyla her yerde olduğu gibi Bergama Merkez ve mülhakat Dikili ve Kınık Adliyelerinde 2024 yılı içerisinde üstün emek ve gayretle gerçekleştirilen yargısal faaliyetler tüm detaylarıyla yargıda şeffaflığın sağlanması adına kamu hizmetlerinde hesap verilebilirlik ilkesi çerçevesinde 2024 yılı faaliyet raporumuzla kamuoyuna sunulmuş olup raporun faydalı olmasını diliyor ve 2025 yılının Türk Yargı sistemi açısından her yönüyle geçmiş yıllara nazaran daha verimli bir yıl olmasını temenni ediyorum.

**Burhan AKBİBER**

**Adalet Komisyonu Başkanı**

1. [↑](#footnote-ref-1)
2. [↑](#footnote-ref-2)
3. [↑](#footnote-ref-3)